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Afwezig met kennisgeving:  37 

 38 

Machtigingen na de 1e pauze: 39 

Dominique Ros machtigt Maud Gorissen 40 

Felix Wagner machtigt Simon Tjoonk  41 

Oskar Verholt machtigt Jeroen Hellebrekers 42 

Sjoerd van Gils machtigt Emiel Wanningen 43 

Stijn vd Eijnden machtigt Malu Verkuil 44 

Laura Maas machtigt Malu Verkuil  45 

Tijke Eijkemans machtigt Thomas Linders  46 

Steffen Westerburger machtigt Thomas Linders 47 

Bram Geurkink machtigt Manouk Smeets 48 

Daniëlle Flonk machtigt Manouk Smeets 49 

 50 

Stemgerechtigden aanwezig: 20 51 

Stemgerechtigde machtigingen:  10  52 

Stemgerechtigden totaal: 30 53 

 54 

Max Hoofwijk opent de vergadering met de feitjes van de dag om 20:03. 55 

 56 

De enige mededeling die gedaan wordt is dat het géén dierendag is, in tegenstelling tot wat onder de 57 

aanwezigen beweerd wordt. 58 

 59 

Vaststelling agenda 60 

De agenda is per ongeluk niet uitgeprint door een ongelukje. Max Hoofwijk leest daarom agenda 61 

voor. Malu Verkuil geeft aan dat er een agendapunt gemaakt moet worden van het vaststellen van 62 

het jaarbedrag. Max Hoofwijk geeft aan dat hij dit plaatst na het jaarverslag voor het verslag van de 63 

kascontrolecommissie.  64 

 65 

Bespreking notulen 66 

Max Hoofwijk geeft aan dat de notulen per pagina worden besproken. 67 

 68 

Pagina 4 69 

Emiel Wanningen vraagt, naar aanleiding van regel 136, of het PvP al opgericht is. Max Hoofwijk 70 

antwoordt hier bevestigend op.  71 

Malu Verkuil zou graag zien dat de ingezonden stukken bijgevoegd worden. Max Hoofwijk geeft aan 72 

dat dit zal gebeuren. Malu Verkuil heeft ook nog een vraag over regel 162. Ze vindt het niet duidelijk 73 

waar het over gaat. Max Hoofwijk geeft aan dat er nog gediscussieerd kan worden over de brieven 74 

en dat deze niet vastgelegd gaan worden in het HR. Dit zal verduidelijkt worden in de notulen. 75 

 76 

Stemming notulen 77 

De notulen zijn per acclamatie aangenomen onder voorbehoud van de wijzigingen,  om 20:09.  78 

 79 

 80 

 81 
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Bespreking jaarverslag 82 

 83 

Pagina 4 84 

Malu Verkuil vraagt namens Laura Maas hoe de goede basis en krachtige interne samenwerking 85 

concreet wordt vertaald in beleid. Ze verwijst hierbij naar alinea 4. Max Hoofwijk geeft aan dat een 86 

krachtige interne samenwerking bestaat uit het bestuur zelf, de commissies en de actieve leden. 87 

Daarmee kom je tot goed beleid. Malu Verkuil vraagt of met het punt van de interne samenwerking 88 

ook iets is gedaan in de draaiboeken voor het volgende bestuur. Max Hoofwijk reageert dat dit niet 89 

direct in de draaiboeken staat, maar dat dit wel is benadrukt bij de persoonlijke inwerking. Ook in het 90 

take-over weekend zijn de banden benadrukt ook tussen bestuur en oud-besturen.  91 

Jeroen Hellebrekers vraagt wat er verbeterd is aan de openheid? Max Hoofwijk geeft aan dat dit een 92 

beetje een vage term is, maar dat dit het beste toegeschreven kan worden aan de sfeer die er is 93 

ontstaan en het aantal leden dat zich betrokken voelt. Jip Mennen stelt daarnaast dat het makkelijk 94 

is om de officiële stukken van de vereniging te zien en daardoor de informatie veel inzichtelijker is.  95 

Malu Verkuil stelt dat de visie bestond uit twee pijlers, maar dat deze niet terugkomen in de reflectie. 96 

Max Hoofwijk geeft aan dat dit er wel in staat, namelijk in alinea 4. Malu Verkuil vraagt zich af of dit 97 

een reflectie is op de visie? Max Hoofwijk geeft aan dat de bedoeling was om ismus als een 98 

betrouwbare sponsor te presenteren en een professionele houding naar buiten is daarbij heel 99 

belangrijk.  100 

 101 

Pagina 5  102 

Thomas Linders wil zijn complimenten uiteb voor de activiteiten die georganiseerd zijn met mensen 103 

die terug kwamen uit het buitenland. Het is namelijk heel zinvol deze mensen te betrekken. Hij hoopt 104 

dat het nieuwe bestuur hiermee doorgaat en ook gaat proberen een moment te vinden ook om de 105 

ervaringen door te geven aan de jongerejaars.   106 

 107 

Pagina 6 108 

Thom Dijkstra heeft een vraag over de accessoirecommissie, namelijk waarom er niet gekozen is om 109 

de leden van de commissie van vorig jaar te vragen. Jip Mennen geeft aan dat er snel een accessoire 110 

moest komen, omdat een trui in de lente niet zo zinvol is. Het was efficiënter om het zelf te doen.  111 

Jeroen Hellebrekers mist een stuk in het jaarverslag, namelijk de reflectie wat goed ging en wat beter 112 

kan en wat het volgende bestuur meegegeven kan worden. Max Hoofwijk stelt dat de commissie niet 113 

gemotiveerd was en dat het moeilijk was om de commissie duidelijke doelen te geven. Jip Mennen 114 

geeft aan dat ze het hier ook over heeft gehad met haar opvolger tijdens het inwerken. Het is beter 115 

om de accessoirecommissie wat kliene piekmomenten te geven en ze vanaf het begin te betrekken 116 

bij ismus. Jeroen Hellebrekers vraagt zich af of het nog wel zin heeft om door te gaan met deze 117 

commissie, aangezien het nu al twee jaar niet glansrijk gaat? Jip Mennen heeft geadviseerd aan het 118 

nieuwe bestuur om de commissie nog een kans te geven, Max Hoofwijk vult aan dat ze een functie 119 

hebben in de promotie en naamsbekendheid van ismus. Malu Verkuil vraag waarom de 120 

doelstellingen van de commissies niet terug te vinden zijn in de stukken van de commissies en dat er 121 

gesteld werd dat de commissies autonoom zouden werken maar dat dit niet terug te zien is bij 122 

sommige commissies. Max Hoofwijk geeft aan dat de commissies wel degelijk autonoom hebben 123 

gewerkt, maar wanneer dit niet effectief was dan is er ingegrepen door het bestuur. Malu Verkuil 124 

vindt het jammer dat dit niet verwoord is, de doelen zijn veranderd en dat moet opgenomen worden 125 

in het jaarverslag. Nu is het meer een feitelijke weergave van wat er gebeurd is.  126 
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Jeroen Hellebrekers mist de cijfers van het aantal leden. Max Hoofwijk geeft aan dat dit de 127 

voorgaande jaren ook niet opgenomen is in het jaarverslag, in het halfjaarverslag heeft dit wel 128 

gestaan.  129 

 130 

Pagina 7 131 

Emiel Wanningen geeft aan dat hij het jammer vindt dat er geen meerdaagse excursie is 132 

georganiseerd. Hij is net teruggekomen uit Budva, waar hij met een groep ismi is geweest voor een 133 

bijeenkomst van het IAPSS. Dit was, ondanks dat het geen excursie was van ismus, ontzettend leuk 134 

en hij wil het bestuur dan ook meegeven om de schouders eronder te zetten als het gaat om een 135 

excursie. Thomas Linders vult aan dat er meer eisen gesteld mogen en moeten worden aan de leden 136 

van de commissie, want dit is een mooie kans voor mensen die niet meegaan op de grote reis. De 137 

grote reis hoeft niet een excursie uit te sluiten, zeker als je differentieert in de prijs. Het zou een 138 

mooi streven zijn als het nieuwe bestuur dit op de kaart zet. Jeroen Hellebrekers stelt dat het niet 139 

allemaal zo rooskleurig is als zojuist beschreven, je hebt namelijk geen vrije dagen meer van de  140 

vakgroep en geen SNUF-subsidies meer. Het is zeker wel te overwegen, maar steek er niet alle hoop 141 

en ziel in. Malu Verkuil geeft aan dat door Roel Meijer in een eerdere ALV het voorstel is gedaan om 142 

een excursie te plannen in het weekend voor de collegevrijeweek van de eerste tentamenweek. Dan 143 

heeft niemand herkansingen en na dat weekend dus nog een week om te studeren.  144 

Emiel Wanningen heeft een punt van informatie, hij vraagt zich namelijk af waar iets gezegd wordt 145 

over het aftreden van Pol Muffels? Max Hoofwijk geeft aan dat dit niet erin gezet is omdat het 146 

bestuur het gevoel heeft dat het tijdens het halfjaarverslag is afgehandeld. Emiel Wanningen is het 147 

hier niet mee eens, een jaarverslag is namelijk het historisch geweten van een vereniging. Mensen 148 

gaan niet de halfjaarverslagen doorlezen maar vooral de jaarverslagen. Nu wordt een belangrijk 149 

aspect van een bestuursjaar weggelaten en het moet vernoemd worden voor een volledig beeld. 150 

Max Hoofwijk geeft aan dat dit nog verwerkt zal worden.  151 

Malu Verkuil heeft namens Laura Maas twee vragen over de carrièrecommissie. Allereerst wordt er 152 

namelijk gesteld dat het verstandig is om kortere carrièreactiviteiten te doen. Ze vraagt zich af 153 

waarom hier dan niet voor gekozen is, was er geen ruimte of waren er geen aanbiedingen? 154 

Daarnaast vraagt ze zich af hoe concreet de interesse is van externe partijen? Jip Mennen geeft aan 155 

dat er een contract is met de toekomst van Brabant, maar dat er geen aanbiedingen zijn geweest 156 

door het jaar heen. Malu Verkuil vraagt of het klopt dat de vakgroep de reiskosten heeft vergoed bij 157 

de carrièredag? Steven Jonis geeft aan dat ze dit wel hebben aangeboden, maar dat geen spreker iets 158 

heeft gedeclareerd dus dat er niets vergoed is. Jeroen Hellebrekers geeft aan dat het slim is om dit in 159 

het verslag te zetten, zodat het volgende bestuur kan zien dat de vakgroep dit wil doen en hier dus 160 

ook van kan profiteren.  161 

 162 

Pagina 8 163 

Emiel Wanningen is benieuwd naar de fondswervingcommissie, heeft dit extra werk opgeleverd of 164 

juist niet? Steven Jonis geeft aan dat het niet per se werk uit handen heeft genomen, maar dat het 165 

vooral gezien moet worden als een extraatje. Ze gaan namelijk vooral achter de kleine, veelal 166 

commerciële, sponsors aan. Hij geeft aan dat sommige leden na negatieve reacties minder motivatie 167 

hadden, maar dat het zeker wel geld heeft opgeleverd. Emiel Wanningen geeft aan dat hij het 168 

jaarverslag zeer summier vindt op dit punt. 169 

Malu Verkuil heeft een vraag over de reiscommissie, namelijk hoe het bestuur denkt over de grootte 170 

van de commissie. Jip Mennen geeft aan dat het in de voorbereiding misschien best met 3 mensen 171 



5 

 

kan, maar dat het op de reis zelf wel gewenst is dat er 5 of 6 mensen zijn. Maud Gorissen geeft aan 172 

dat het wel een gevaar is dat mensen dan officieel wel ervaring hebben in de commissie, maar dat 173 

het niet hoeft dat zij iets gedaan hebben. Jip Mennen stelt dat dit tijdens het inwerken ook wel wordt 174 

besproken en dat daar ook aanbevelingen over gedaan worden. Jeroen Hellebrekers geeft aan dat 175 

het misschien wel beter werkt met minder mensen, maar dat als er iemand uitvalt je dan wel snel in 176 

de problemen zit. Hij heeft daarnaast een vraag over de fonswervingcommissie, hij vraagt zich 177 

namelijk af hoeveel geld er door de commissie is binnengehaald van het totaalbedrag? Steven Jonis 178 

geeft aan dat dit 225 euro is. Jeroen Hellebrekers vraagt of Steven Jonis de commissie geslaagd 179 

vindt? Steven Jonis geeft aan dat hij graag ziet dat de commissie behouden blijft en dat hij dit ook 180 

meegegeven heeft aan het nieuwe bestuur. Het nieuwe bestuur is het met hem eens.  181 

Emma Rethans vraagt zich af wat donateurs zijn? Steven Jonis geeft aan dat dit een nieuwe term is 182 

voor de steunleden, dit is helaas afgelopen jaar geen succes geweest. 183 

Malu Verkuil vindt het jammer dat bij de fondswervingcommissie geen goede reflectie staat, ook is 184 

het onduidelijk wat voor een bedrag ze binnen gehaald hebben.  185 

Thom Dijkstra vraagt hoe het komt dat er geen filmactiviteit meer is geweest? Jip Mennen geeft aan 186 

dat er gezien de ruimte in de jaarplanning helaas geen plek meer was voor een filmavond.  187 

Jeroen Hellebrekers geeft aan dat er staat dat de toekomstige gastlezing van Antoine Bodar geregeld 188 

is door de oude lezingcommissie, dit is niet wat hij gehoord heeft. Hij heeft gehoord dat het 189 

kandidaatsbestuur dit contact vond en opnieuw opgestart heeft? Jip Mennen geeft aan dat iemand 190 

van het kandidaatsbestuur ook in die commissie zat en dat dit dus eigenlijk een combinatie is van wat 191 

hier staat en wat Jeroen Hellebrekers zegt. 192 

 193 

Pagina 9 194 

Malu Verkuil constateert dat de sport- & spelcommissie wederom niet succesvol is geweest en dat 195 

dit een trend is van de laatste jaren. Ze mist hier een stukje reflectie over hoe deze commissie moet 196 

functioneren in de toekomst. Max Hoofwijk geeft aan dat het spijtig is dat het weer niet gelukt is, 197 

maar dat het bestuur wel de waarde inziet van deze commissie. Thom Dijkstra geeft aan dat de 198 

animo er wel is, maar dat bijvoorbeeld bij levend monopoly de datum niet ideaal was. Jip Mennen 199 

stelt dat het nieuwe bestuur moet nagaan of zulke activiteiten überhaupt haalbaar zijn.  200 

Thomas Linders hoopt dat er dit jaar weer enkele leden zijn die zich voor deze commissie in willen 201 

zetten en dat er dan best goede activiteiten neergezet kunnen worden. Malu Verkuil heeft een leuke 202 

vraag namens Laura Maas. Er was namelijk een motie dat er geen witte randjes om de posters 203 

mogen zitten, toch heeft ze dit geconstateerd. Daarnaast vraagt ze zich af waarom bijvoorbeeld de 204 

PiP-commissie niet is opgenomen hier. Jip Mennen geeft aan dat dat geen standaard ismus-205 

commissie is dus dat deze niet hier besproken hoeft te worden. Tom Groot Haar geeft aan dat dit 206 

voor de SVM commissies ook geldt, dus dat de PiP-commissie niet de enige is.  207 

 208 

Pagina 10 209 

Malu Verkuil heeft een vraag namens Laura Maas, namelijk hoeveel collegepraatjes er zijn geweest 210 

en hoe effectief deze waren. Max Hoofwijk geeft aan dat er niet is bijgehouden hoe vaak deze 211 

geweest zijn. Steven Jonis stelt dat het verschilt qua enthousiasme, maar dat de opkomst bij 212 

activitetien wel goed was. Het is echter moeilijk om te meten. Emiel Wanningen vraagt of Steven 213 

Jonis de enige is die collegepraatjes heeft gedaan. Daarnaast kun je het inderdaad misschien niet 214 

goed meten, maar je kunt wel een soort van reflectie geven over hoe de sfeer was en hoe je het zelf 215 

vond. Steven Jonis vraagt zich af wat het belang is van zijn eigen ervaring. Hij geeft aan dat hij zijn 216 
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uiterste best doet maar wisselende reacties krijgt. Emiel Wanningen stelt dat het niet uitmaakt of het 217 

methodologisch verantwoord is, maar er moet gewoon meer reflectie bij.  218 

Malu Verkuil geeft aan dat het handiger is om een begin- en eindpunt te vermelden bij de likes en 219 

volgers op de sociale media. Wat is de toename geweest door het beleid. Jip Mennen geeft aan dat 220 

het beginpunt bij het bestuur onbekend was. Jeroen Hellebrekers stelt dat je dit kunt terugkijken.  221 

 222 

Pagina 11 223 

Tom Groot Haar mist een stukje over sponsorpakketten, deze zijn namelijk wel degelijk gemaakt. 224 

Jeroen Hellebrekers vraagt hoe je meet of posters succesvol zijn? Max Hoofwijk geeft aan dat het, 225 

naast de opkomstcijfers bij activiteiten, ook gaat om opmerkingen van de leden bijvoorbeeld. Jeroen 226 

Hellebrekers vraagt hoe de contractvernieuwing met De Fiets is verlopen?? Steven Jonis geeft aan 227 

dat deze contractvernieuwing inhield dat er per borrel nog een bepaald bedrag gegeven werd aan 228 

ismus. Dit contract is niet langer dan het eigen bestuursjaar, het nieuwe bestuur is helemaal vrij om 229 

een café te kiezen. Malu Verkuil heeft een tip voor het nieuwe bestuur, namelijk dat er een 230 

whiteboard opgehangen kan worden net zoals bij BOW om de activiteiten bij te houden. Max 231 

Hoofwijk geeft aan dat dit een goed idee is. Tom Groot Haar wil dan ook nog losse posters hebben 232 

naast zo’n whiteboard. Jeroen Hellebrekers stelt dat we BOW nooit moeten nadoen of volgen.  233 

Malu Verkuil ziet dat er bij sponsoring geen overzicht staat en er staan worden als ‘etcetera’ in de 234 

tekst. Ze had graag gezien dat alles wat bereikt is erin zou staan. Vervolgens staat er ook dat 235 

docenten nuttig kunnen zijn, hoe concreet is dat? Steven Jonis geeft aan dat de docenten niets 236 

toegezegd hebben, maar dat de docenten mensen zijn met netwerken die we kunnen gebruiken.  237 

Thomas Linders heeft het idee dat op de website geen nieuwsberichten kwamen, er ook geen leden 238 

en foto’s van commissies stonden en dat dit geen goede zaak is. Jip Mennen geeft aan dat door het 239 

afgeschermde ledendeel er in het begin van het jaar grote stappen zijn gemaakt, maar dat het na het 240 

aftreden van Pol Muffels een beetje een ondergeschoven kindje is geworden. Er kan zeker meer uit 241 

de site gehaald worden. Over de foto’s, die zijn wel gevraagd aan de commissies, maar veel respons 242 

is er niet op gekomen. Ze benadrukt dat er geen technische problemen aan de site zijn.  243 

 244 

Pagina 12 245 

Emiel Wanningen vraagt zich af wat er gebeurd is rondom het NKWP, aangezien er staat dat er slecht 246 

contact is geweest? Max Hoofwijk geeft aan dat het niet zozeer verkeerd contact is geweert maar 247 

vooral weinig contact. Er is drie keer een ontmoeting geweest met Luuk Duteweert, het studentlid, 248 

en dat is eigenlijk te weinig om die partij fatsoenlijk te betrekken bij het PvP. Emiel Wanningen vraagt 249 

waarom er niet vaker een ontmoeting is geweest? Max Hoofwijk geeft aan dat het moeilijk was om 250 

contact te krijgen en dat het ook deels laksigheid is vanuit hemzelf. Emiel Wanningen vraagt zich af 251 

hoe we de band met het NKWP weer kunnen verbeteren, aangezien het een waardevolle partner is 252 

geweest met een goed netwerk. Max Hoofwijk geeft aan dat hij met Luuk Duteweert  heeft 253 

gesproken en ook om de opvolger van Luuk Duteweert in contact te stellen met Ruud Penders. Ruud 254 

Penders stelt dat hij voorgesteld is aan Luuk Duteweert en dat hij goede hoop heeft dat het contact 255 

weer opgestart kan worden.  256 

Malu Verkuil geeft aan dat ze de uitleg snapt, maar dat deze wat haar betreft te summier is. Van het 257 

oud studentlid heeft ze gehoord dat er meer schade is namelijk, het NKWP is niet meer van plan om 258 

het PvP te ondersteunen en ook is de bijdrage aan het PiP-congres nog onzeker. Alle contracten 259 

worden daarnaast ingetrokken omdat er geen contact is geweest. Ze geeft aan dat het een heel 260 

ander verhaal is dan dat nu verteld wordt. Max Hoofwijk geeft aan dat er te weinig contact is 261 
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geweest door een tekortkoming vanuit zijn kant. Malu Verkuil vraagt of Max Hoofwijk dan dus 262 

eigenljk niets gedaan heeft? Max Hoofwijk stelt dat hij zeker wel iets gedaan heeft, hij heeft met alle 263 

partijen wel contact gehad maar niet op structurele basis. Hij geeft toe dat hij meer op het interne 264 

was ingesteld, zeker na het opstappen van Pol Muffels. Misschien is hij daardoor te veel intern 265 

gericht geworden en dat heeft ertoe geleid dat de externe contactne niet altijd optimaal gebruikt 266 

werden. Malu Verkuil vraagt of Max Hoofwijk kan bevestigen dat haar woorden kloppen. Max 267 

Hoofwijk geeft aan dit dit inderdaad bij hem terecht is gekomen. Echter, dit staat ook in het stuk. 268 

Malu Verkuil geeft aan dat het heel summier er staat. Emiel Wanningen vult aan dat zes regels eraan 269 

wijden gewoon veel te weinig is. Dit is geen volledig document. Thomas Linders stelt dat het 270 

bijzonder jammer is te moeten constateren dat op ieder vlak van externe samenwerking schade is 271 

opgelopen. De vraag is of het alleen aan ismus ligt, of dat Machiavelli, Spil en EOS er ook iets aan 272 

kunnen doen? Max Hoofwijk geeft aan dat hij hier niet expliciet over heeft gesproken met de andere 273 

verenigingen, maar dat er nogal snel naar ismus gewezen wordt doordat het studentlid van het 274 

NKWP ook in Nijmegen studeert. PvP is verantwoordelijk in het geheel en dat is alle verenigingen 275 

samen. Ruud Penders geeft aan dat hij zelf uit heeft moeten leggen aan de andere voorzitters wat 276 

het PvP en NKWP zijn, dus dat is wel een teken hoe ze ermee om zijn gegaan. Jeroen Hellebrekers 277 

vraagt wat er precies rondom de oprichting van het PvP is gebeurd, want hij heeft gehoord dat Malu 278 

Verkuil het proces weer opgepikt heeft en het voor elkaar heeft gekregen? Max Hoofwijk stelt dat er 279 

lange tijd geen contact met de notaris was en dat Malu Verkuil daarna contact heeft gehad met de 280 

notaris omdat hij haar nummer nog had en dat uiteindelijk de oprichting heeft plaatsgevonden. 281 

Jeroen Hellebrekers vraagt waarom dit niet in het verslag staat. Hij heeft namelijk gehoord dat Malu 282 

Verkuil de hele vakantie heeft geprobeerd om de partijen bij elkaar te brengen. Daarnaast vindt hij 283 

het heel raar dat een dergelijk hamerstuk pas een jaar later tot uitvoering is gebracht. Max Hoofwijk 284 

stelt dat hij wel contact heeft gehad met de partijen en dat het inderdaad te laat is geweest dat het is 285 

opgericht. Jeroen Hellebrekers vraagt wat de huidige stand van zaken is? Max Hoofwijk geeft aan dat 286 

de nieuwe voorzitters op 17 oktober samen gaan zitten. Jeroen Hellebrekers vraagt waarom Jip 287 

Mennen voorzitter is en niet Max Hoofwijk? Jip Mennen geeft aan dat Steven Jonis en zij hebben 288 

geholpen omdat Max Hoofwijk wegens persoonlijke omstandigheden niet bereikbaar was. Hierdoor 289 

is ervoor gekozen om haar te laten tekenen.  290 

Malu Verkuil geeft aan dat er op verschillende manieren geprobeerd is om contact te zoeken met 291 

Max Hoofwijk en dat ook nog naar het ismus account is gemaild, maar dat er geen reactie kwam. 292 

Max Hoofwijk stelt dat er geen mails verstuurd zijn naar de ismus accounts, omdat anders een van 293 

zijn mede bestuursleden dit wel gezien zou hebben.  294 

Emiel Wanningen vraagt waar het fout is gegaan met het contact? Zijn voorzitter ging elke maand 295 

naar Utrecht om daar te praten, het ging niet altijd over de inhoud, maar er was tenminste wel 296 

contact. Max Hoofwijk geeft aan dat er vijf vergaderingen in Utrecht zijn geweest en dat er daarnaast 297 

telefonisch en per whatsapp contact was. Hij geeft ook aan dat er zeker meer contact had kunnen en 298 

moeten zijn. Malu Verkuil geeft aan dat ze niet blij is met de uitleg van Max Hoofwijk, maar dat er 299 

niets meer aan te veranderen is. Echter, wat wel belangrijk is dat er in het jaarverslag had moeten 300 

staan dat de post op de begroting wordt overschreden in verband met de hogere oprichtingskosten. 301 

Dit geldt niet alleen voor ons, maar ook voro de andere verenigingen. Max Hoofwijk geeft aan dat dit 302 

inderdaad mist in het stuk en dat het stuk hierdoor niet volledig is.  303 

Thomas Linders heeft een opmerking over het PiP-congres, hij vraagt of het congres überhaupt plaats 304 

gaat vinden aankomend jaar? Max Hoofwijk geeft aan dat dit niet in het begin van het jaar gaat 305 

plaatsvinden, aangezien de commissie in de zomervakantie niet werkt en het voor de planning van de 306 
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verenigingen beter was als het later in het jaar plaats zou vinden. Emiel Wanningen geeft aan dat het 307 

al jaren gewoon lukt om het in het najaar te houden, hij vraagt zich af waarom het nu opeens later 308 

moet? Max Hoofwijk geeft aan dat de datum nog geprikt moet worden, maar dat het waarschijnlijk 309 

ergens in februari gaat plaatsvinden. Het zal dus wel dit academisch jaar plaatsvinden, maar niet in 310 

november zoals gebruikelijk was.  311 

Jeroen Hellebrekers vindt dat de motivatie bij het hebben van een bestuurslid bij de OLC moet zijn 312 

dat het goed is omdat ismus een verzamelplek voor politicologen is. Max Hoofwijk geeft aan dat dat 313 

ook bedoeld wordt met dat het goed voor de vereniging is.  314 

Thom Dijkstra vraagt of de voorzittersrol van het PvP weer bij ismus zal komen te liggen en of Jip 315 

Mennen op dit moment nog voorzitter is? Jip Mennen geeft aan dat zij heeft getekend als voorzitter 316 

omdat het bestuur het belangrijk vond dat ismus als voorzitter op de oprichtingsakte zou staan, 317 

voornamelijk vanwege het vele en harde werk van Malu Verkuil. Het is niet noodzakelijk dat ismus 318 

komend jaar voorzitter wordt, het gaat erom dat er een goede voorzitter komt. Malu Verkuil vult aan 319 

dat Jip Mennen, Steven Jonis en Roel Gremmen hun best hebben gedaan om het samen met haar 320 

nog voor de wissel op te zetten en dit is gelukt. Het probleem nu is dat er niets in het jaarverslag 321 

staat over het krediet van het NKWP wat op is, het krediet van ismus als voorzitter van het PvP en de 322 

duurdere oprichtingskosten. Steffen Westerburger komt net binnen en wil graag iets zeggen over het 323 

PvP, al weet hij niet wat er al gezegd is. Hij vindt het jammer hoe het gelopen is en heeft twee 324 

vragen, allereerst waar de voorzitter tekort geschoten is en daarnaast of we ons doel niet voorbij 325 

schieten met het formaliseren van een vereniging. Max Hoofwijk stelt dat hij gedurende het jaar zich 326 

te weinig bewust is geweest van eventuele schade en te veel intern gericht is geweest. Over de 327 

analyse stelt hij dat het meer een vraag is voor de gehele ALV. Steffen Westerburger wil graag de 328 

ervaringen van het bestuur horen met het PvP. Hij vraagt zich af waar de uitdaging voor het nieuwe 329 

bestuur ligt, het samenwerkingsverband moet zich wel uitbetalen namelijk. Daarnaast is het zo dat 330 

als we nationaal de boot missen, dat we dan ook internationaal de boot gaan missen. Jeroen 331 

Hellebrekers wil wel enig weerwoord hebben, namelijk dat het PvP geen KvK nummer had en er 332 

daardoor problemen ontstonden. Het moest dus wel geformaliseerd worden. Echter, het had een 333 

makkelijk proces moeten zijn. Ook vindt hij het jammer dat er niets in het jaarverslag staat over het 334 

eventuele organiseren van een IAPSS congres in 2014. Max Hoofwijk reageert dat deze aanzet wel is 335 

gemaakt, er een aantal mails zijn rondgestuurd, maar dat er geen respons op kwam. Destijds is er dus 336 

voor gekozen om de aandacht te verleggen naar andere zaken waar meer enthousiasme binnen de 337 

vereniging voor was. Hij heeft er tijdens de inwerking met Ruud Penders over gesproken, maar dit 338 

kan geen taak worden van het bestuur. Er moet respons komen vanuit de vereniging. Jeroen 339 

Hellebrekers geeft aan dat het zonde is dat dit niet opgenomen is in het jaarverslag, Max Hoofwijk is 340 

het hiermee eens.  341 

Steffen Westerburger vraagt zich af hoe het bestuur denkt over de internationale samwenwerking, 342 

mede in de vorm van het organiseren van een congres? Max Hoofwijk geeft aan dat het bestuur 343 

positief is over internationale samenwerking, maar dat de uitdaging er ligt om de vereniging er goed 344 

bij te betrekken en ook de verschillende meningen die binnen de verenigingen leven een plek te 345 

geven. Daarnaast kan het bestuur het niet alleen, zoals al eerder gezegd moeten er actieve leden 346 

opstaan die mee willen helpen en denken over het organiseren van een congres.  347 

Steffen Westerburger concludeert, de hele pagina samenvattend, dat er veel geconcentreerd is op 348 

het interne en dat de samenwerkingsverbanden op zijn zachtst gezegd niet tot zijn recht zijn 349 

gekomen. Hij vraagt zich dan ook af of het zijn vruchten heeft afgeworpen om intern gericht te zijn 350 

geweest? Jip Mennen geeft aan dat, zeker na het aftreden van Pol Muffels, zij zelf misschien wel het 351 
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meest lastig was voor Max Hoofwijk. Het bestuur heeft toen een moeilijke periode gehad en zij wil 352 

dan ook de credits naar Max Hoofwijk uitspreken dat de kans er was dat er een tweede uitvaller was 353 

als hij niet zo intern gericht was geweest. Malu Verkuil vindt het goed dat er nu uitleg gegeven wordt, 354 

eerlijk en oprecht. Echter, ze vraagt zich nog steeds af waarom dit soort dingen niet in het verslag 355 

staan. Dit komt namelijk veel positiever over en is essentieel voor het verslag.  356 

 357 

Pagina 13 358 

Jeroen Hellebrekers heeft vragen over het SVM, er is namelijk veel gebeurd en er wordt gezegd dat 359 

er geen schade is in de verhoudingen tussen het SVM en de faculteit. Hoe kan dit gesteld worden? 360 

Steven Jonis geeft aan dat op het moment van schrijven de gevolgen nog niet duidelijk waren. Er zijn 361 

gesprekken geweest met voorlichting, ook met Bart Vreeman en Victor de Leeuw, de voorzitter en 362 

penningmeester van het SVM. Daaruit kreeg het SVM een positief gevoel. Bjorn Teeuwen van 363 

voorlichting kreeg betaald voor hetgeen hij heeft gedaan voor de introductie, alleen dit was niet 364 

bekend. Nu heeft Ward Kelder opeens een negatief geluid laten horen, het SVM is het hier niet mee 365 

eens en er zal zeker nog over gesproken worden. Max Hoofwijk geeft aan dat dit ook in de ALV van 366 

het SVM besproken is, de manier waarop de faculteit geoordeeld heeft is heel anders dan hoe het 367 

gegaan is volgens betrokkenen. Jeroen Hellebrekers stelt dat twee weken geleden alles al bekend 368 

was, aangezien bij ESV in het jaarverslag is geschreven dat ze door toedoen van ismus zijn gekort op 369 

de subsidie. Steven Jonis geeft aan dat het duidelijk was dat Bjorn Teeuwen betaald moest worden, 370 

maar dat er winst is gemaakt op de introductie, mede ook door zijn arbeid, en dat de faculteit heeft 371 

besloten om de introductie zelf te organiseren. Hierdoor is het budget gekort. Gisteren is er een 372 

gesprek geweest, maar er is nog geen definitief besluit genomen.   373 

Emiel Wanningen wil zich aansluiten bij Jeroen Hellebrekers. Hij snapt niet dat het SVM heeft kunnen 374 

denken dat Bjorn Teeuwen geen geld zou hoeven kosten. Ook snapt hij niet waarom er niets over 375 

instaat dat de faculteit een andere analyse heeft. Hij vindt het raar dat er geen woord gerept wordt 376 

over het feit dat de verenigingen gekort worden. Steven Jonis stelt dat hij dit nog niet wist toen het 377 

jaarverslag geschreven was. Thom Dijkstra wil het beeld wat nuanceren. Hij heeft in de SVM 378 

commissie gezeten en hij geeft aan dat de intro goed is verlopen en dat er dankzij het SVM winst is 379 

gemaakt. Voorlichting trok echter een grotere rol naar zich toe, dat heeft niets te maken met het 380 

functioneren van het SVM. Emiel Wanningen is benieuwd naar het hele verhaal. Dit vindt hij te kort 381 

en te summier. Steven Jonis geeft aan dat de contactpersoon van voorlichting de communicatie als 382 

slecht heeft ervaren. Hij zag het SVM als een eigen orgnaisatie met doelen, terwijl voorlichting het 383 

SVM als een medewerker beschouwde. De commissie en het bestuur zagen beide niet aankomen dat 384 

het vertrouwen in het SVM als partner opgezegd zou worden. Emiel Wanningen stelt dat er wel wat 385 

meer moet gebeuren wil het vertrouwen opgezegd worden, hij vraagt zich af of er niet eerder 386 

tekenen aan de wand waren? Steven Jonis stelt dat de contactpersoon heeft laten blijken dat 387 

voorlichting ontevreden was. Echter, dit ging over deadlines van onder andere het introboekje, waar 388 

de verenigingen zaken te laat hadden aangeleverd, het ging nooit om het functioneren van hemzelf. 389 

Ruud Penders geeft aan dat hij een gesprek gehad heeft met Ward Kelder en alle voorzitters. Ward 390 

Kelder gaf aan dat het al jaren niet goed ging en dat het niet alleen ismus aan te rekenen is. De 391 

faculteit gaf aan dat de verenigingen blij moesten zijn met de subsidie die ze nog kregen. Het gesprek 392 

was door de voorzitters niet perfect voorbereid, waardoor er een vervolgafspraak gepland is om het 393 

hier nog goed over te hebben.  394 

Steffen Westerburger stelt dat dit verhaal wat in het jaarverslag staat, dus niet meer up-to-date is. 395 

Het kost nu geld, 150 euro, maar dat is niet het ergste. Het kost je je reputatie en dat is niet zomaar 396 
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hersteld. Hij geeft aan dat het logisch is dat verenigingen naar elkaar gaan wijzen. Ook stelt hij dat de 397 

voorzitter van het SVM eerder naar mensen als Ward Kelder had moeten stappen vanwege het feit 398 

dat de commissie niet goed werkte. Steven Jonis geeft aan dat het stuk inderdaad niet klopt. Max 399 

Hoofwijk stelt dat Steven Jonis de hele intro op poten heeft gezet, maar dat voorlichting de feitelijke 400 

uitvoering heeft gecoördineerd. Steffen Westerburger geeft aan dat de crux dus ligt in de 401 

communicatie met de faculteit. Hij stelt dat de verenigingen de vinger in de pap dus kwijt zijn. Steven 402 

Jonis geeft aan dat de vinger in de pap niet weg is, omdat het M-Feest, de opleidingsdag etcetera 403 

gewoon blijven. Naar de faculteit is de vinger in de pap minder, maar naar studenten toe verandert 404 

er niets. Hij geeft aan dat er misschien eerder gecommuniceerd had kunnen worden met Ward 405 

Kelder, maar op dat moment had hij niet het gevoel dat het zo slecht liep. Bepaalde zaken zijn wel 406 

aangegeven aan voorlichting, maar zij deden daar op dat moment ook niets mee.  407 

Max Hoofwijk geeft aan dat de faculteit de studieverenigingen steeds meer betrekt, ook met het 408 

facultaire lustrum en de onderwijsprijs. In vergelijking, bij het lustrum van het SNUF waren 50 409 

mensen aanwezig, bij een lezing door de faculteit zat heel CC1 vol. Jeroen Hellebrekers vindt dat er 410 

wel een deel van de reputatie verloren gaat, daarnaast is het ook jammer dat je een 411 

fondswervincommissie moet instellen vanwege de economische omstandigheden en dan vervolgens 412 

redelijk eenvoudig 150 euro weggooit. Het gaat er niet om wiens schuld het is, het gaat erom dat het 413 

er niet in staat. Max Hoofwijk geeft aan dat er nu gesprekken lopen met Ward Kelder en met 414 

voorlichting en SVM. Er worden dus nog afspraken gemaakt en er kan dus nog veel gedaan worden 415 

om het contact weer te verbeteren. Hierbij is de kans groot dat er een nieuwe start komt met de 416 

relatie tussen de faculteit en de SVM.  417 

Emiel Wanningen geeft aan dat hij dit stuk over de SVM totaal onvoldoende vindt. Ook is het raar dat 418 

als er geen leden waren die deze kennis hadden, dat er dan niets over gezegd was en het nooit in het 419 

jaarverslag opgenomen was.  420 

Malu Verkuil geeft aan dat er nu genoeg gezegd is over de SVM, zij wil iets vragen over de alumnidag. 421 

Ze was namelijk verbaasd, en met haar ook Laura Maas, dat het kennismakingsweekend gelijk wordt 422 

gepland met de facultaire alumnidag. De relatie met de faculteit is zoals eerder gememoreerd niet 423 

goed en je moet dan met het voltallige bestuur bij de alumnidag zijn. Dat kan nu niet. Max Hoofwijk 424 

geeft aan dat het bestuur wist dat dit gelijk gepland was, maar dat het vinden van een datum voor 425 

het kennismakingsweekend altijd lastig is. De locatie is niet altijd beschikbaar en je moet erop letten 426 

dat je niet te vroeg (nog geen binding) of te laat (richting tentamens) plant. Er is over gesproken met 427 

Nienke Teurlings, die verantwoordelijk is voor de facultaire alumnidag, en die kon begrip opbrengen 428 

voor de situatie. Het bestuur heeft ook benadrukt dat de voorzitter en oud-voorzitter er sowieso 429 

zullen zijn en dat er wel degelijk onder de masterstudenten gepromoot zal worden. Er is hierdoor 430 

zeker geen sprake van reputatieschade. 431 

Jeroen Hellebrekers stelt dat het beeld geschetst is dat het bestuur een bewuste keuze heeft 432 

gemaakt om een ismusactiviteit tegelijk plaats te laten vinden met een alumnidag. Hij denkt dat het 433 

het bestuur pas later is binnengeschoten. Max Hoofwijk geeft aan dat er gekeken is naar andere 434 

mogelijkheden toen er nog een gesprek was met de locatie. Jip Mennen vult aan dat er een mail is 435 

gestuurd met een tijdsbestek waarin wij het liefste het weekend zouden willen, dit is ook met 436 

Manouk Smeets uitgezocht, dat het niet te vroeg was maar ook niet te laat in verband met 437 

tentamens. Uiteindelijk bleek dit het enige beschikbare weekend. Er is navraag gedaan en gekeken 438 

binnen TvA 5 of er een mogelijkheid was om te ruilen. Ook is dit met de faculteit besproken.  439 

Thomas Linders stelt voor dat er wel een bestuurslid aanwezig is op de alumnidag. Max Hoofwijk 440 

geeft aan dat hij en Ruud Penders sowieso aanwezig zijn en dat er ook twee mensen van wasmus 441 
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aanwezig zijn. Malu Verkuil heeft een algemene vraag over wasmus. Er staan namelijk veel dingen 442 

die geweest zijn, maar geen toekomstvisie. Max Hoofwijk geeft aan dat het nieuwe bestuur over de 443 

toekomst gaat, maar dat er speelt dat wasmus levendiger moet worden. Ook vanuit ismus moet 444 

gekeken worden wat de vereniging heeft aan wasmus. Sowieso is het plan om de naam wasmus te 445 

veranderen in alumnivereniging Politicologie. Er komt promotie vanuit ismus om masterstudenten te 446 

betrekken en vanuit wasmus wordt dit ook gedaan. Daarnaast zullen twee borrels plaatsvinden en 447 

een paar andere activiteiten. Malu Verkuil dankt Max Hoofwijk voor het antwoord, maar had liever 448 

gezien dat dit in het stuk zelf zou staan. Thomas Linders geeft aan dat het slim is om niet alleen naar 449 

masterstudenten maar ook naar bachelorstudenten te kijken, omdat er ook een aantal studenten zijn 450 

die niet  de master in Nijmegen gaan volgen, maar wel alumnus zijn. 451 

 452 

Pagina 14 453 

Emiel Wanningen denkt dat Theo Wasmus zeer te spreken is met de verandering van de naam 454 

wasmus in alumnivereniging politicologie.  455 

 456 

Pagina 15 457 

Steffen Westerburger geeft aan dat hij de ambitie van het bestuur zeer waardeert, maar hij vindt niet 458 

dat groeien nodig is. Max Hoofwijk vraagt zich af of Steffen Westerburger dit te letterlijk opneemt? 459 

Het gaat namelijk niet alleen om groei in ledenaantal, maar ook in andere zaken zoals 460 

samenwerkingsverbanden.  461 

 462 

Activiteitenoverzicht 463 

Jeroen Hellebrekers geeft aan dat hij als oud feestcommissielid en oud activiteitencoördinator zeer te 464 

spreken is over de hoge opkomst van het gala.  465 

 466 

Stuk als geheel 467 

Malu Verkuil wil een aantal punten graag naar voren brengen. Allereerst is uit de bespreking 468 

gebleken dat het jaarverslag onvolledig is. Er ontbreekt informatie over gelden die we mislopen, 469 

samenwerkingsverbanden waarvan de relatie is beschadigd, het aftreden van een bestuurslid en er is 470 

geen diepgang in cijfers. De doelstellingen van commissies worden niet genoemd en het 471 

halfjaarverslag is vaak duidelijker. Ook de vele dingen die wel goed gegaan zijn, staan er niet goed in. 472 

Jeroen Hellebrekers sluit zich hierbij aan, het verslag laat veel pijnpunten weg die zoals Emiel 473 

Wanningen al zeiden, gaan verdwijnen uit het geheugen van de vereniging. Daarnaast wil hij het 474 

bestuur bedanken voor een jaar waarin keihard gewerkt is, ook na het wegvallen van Pol Muffels. 475 

Ook wil hij Jip Mennen heel erg bedanken voor het opgeven van de leukste functie van het bestuur. 476 

In openheid is dit bestuur niet echt vooruit gegaan, wat wel een doelstelling was, gezien dit verslag. 477 

Een Raad van Advies kan misschien uitkomst brengen.  478 

Emiel Wanningen wil zich aansluiten bij wat gezegd is, behalve het laatste punt over de Raad van 479 

Advies. Hetgeen gezegd is over het jaarverslag doet niets af aan de prestaties van het bestuur, maar 480 

het reflecteert onvoldoende op wat het bestuur heeft gedaan. Max Hoofwijk stelt dat tijdens de 481 

bespreking duidelijk is geworden dat het bestuur duidelijker moet zijn in de verslaglegging. Hier is het 482 

bestuur zich ook erg van bewust.  483 

Steffen Westerburger wil zich ook aansluiten bij veel dingen die gezegd zijn. Hij vindt daarnaast dat 484 

het niet te verkopen is dat de samenwerkingsverbanden niet goed zijn uitgediept. Zijn bestuur was 485 

namelijk nooit met zijn vijven en toen is het ook gelukt. Malu Verkuil wil zich aansluiten bij Emiel 486 
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Wanningen, Steffen Westerburger en Jeroen Hellebrekers. Het feit dat er kritiek is, betekent niet dat 487 

er direct kritiek is op dat het bestuur haar best niet heeft gedaan, maar het is essentieel voor de 488 

documentatie dat het jaarverslag volledig is. Na herschrijving kan het dus opnieuw goedgekeurd 489 

worden. Max Hoofwijk geeft aan dat het jaarverslag onvoldoende is en verduidelijkt moet worden. 490 

Dit is nu vaak genoeg aangegeven. Hij stelt voor om te stemmen, mocht het negatief uitvallen dan is 491 

daaraan verbonden dat er geen decharge is. Hij wil de ALV vragen om wel de decharge te verlenen. 492 

Steffen Westerburger stelt voor om eerst te stemmen over het jaarverslag en daarna eventueel over 493 

decharge. Emma Rethans geeft aan dat de wissel sowieso kan plaatsvinden, je kunt ook zonder 494 

decharge uitgehamerd worden. Max Hoofwijk wil vragen om het vertrouwen van de ALV dat dit 495 

fatsoenlijk gaat gebeuren, net zoals het bestuur ook eerlijk is geweest gedurende de vergadering. 496 

Emiel Wanningen stelt dat decharge al dan niet verleend wordt omdat er een goede afsluiting is. 497 

Deze is er niet, wanneer bij de volgende ALV het verslag herschreven is en deze er wel is, dan is er 498 

geen probleem meer.  499 

 500 

Max Hoofwijk schorst de vergadering.  501 

Max Hoofwijk opent de vergadering om 22:58 . 502 

 503 

Max Hoofwijk geeft aan dat er genoeg is gezegd, en dat er nu gestemd gaat worden. Er is een 504 

mogelijkheid tot stemverklaring, maar er gaat niet meer gediscussieerd worden. De stemming gaat 505 

over het jaarverslag onder voorbehoud van de aanpassingen van vandaag. Emiel Wanningen heeft 506 

een stemverklaring, hij denkt dat het jaarverslag zoals het er ligt onvoldoende is en dat we niet door 507 

te zeggen onder voorbehoud het jaarverslag aan moeten nemen. De reflectie op zaken moet gewoon 508 

beter. Hij heeft er 100% vertrouwen in dat het goed komt, maar wil toch geen carte blanche geven, 509 

hij wil er nog een keer over kunnen stemmen. Het maakt de facto ook geen verschil, behalve dat er 510 

nog een keer over gestemd wordt. Jeroen Hellebrekers geeft aan dat hij het bestuur de carte blanche 511 

wel gunt. Het bestuur heeft namelijk heel hard gewerkt dit jaar en heeft laten zien dat het te 512 

vertrouwen is. Malu Verkuil gaat in het midden zitten van die twee, ze heeft er vertrouwen in dat het 513 

bestuur het aanpast, maar kan dit verslag niet goedkeuren. Ze wil namelijk eerst alle wijzigingen op 514 

papier zien, aangezien het om grote en omvangrijke dingen gaat. Ruud Penders geeft aan dat het 515 

nieuwe bestuur graag wil toezien op het feit of het jaarverslag goed aangepast wordt en dat hij er 516 

vertrouwen in heeft dat het goed gedaan wordt. 517 

 518 

Steven Jonis leest het quorum voor. Er zijn 20 aanwezigen, 10 machtigingen en dus 30 stemmen. 519 

 520 

Voor: 10 521 

Tegen: 8 522 

Onthouding: 12 523 

 524 

Het jaarverslag is aangenomen om 23:07, onder voorbehoud van wijzigingen. 525 

 526 

Financieel Jaarverslag 527 

 528 

Pagina 2 529 

Jeroen Hellebrekers vraagt zich af wat de rijen met cijfers betekenen? Jip Mennen geeft aan dat 530 

kolom 1 2012 is, kolom 2 het halfjaar en kolom 3 de huidige cijfers.   531 
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Pagina 5  532 

Jeroen Hellebrekers geeft aan dat de donateurs niet ter sprake zijn gekomen, hij vraagt waarom de 533 

post zo laag is? Jip Mennen antwoordt dat er verschillende redenen zijn. Allereerst zijn we 534 

afgeschrokken door de faculteit aangezien zij aangaven dat het niet gewenst was om 535 

donateursformulieren uit te delen. Daarnaast is de fondswervingcommissie hiermee bezig geweest, 536 

maar was dit eigenlijk iets te laat in het jaar en daardoor niet succesvol. Jeroen Hellebrekers is 537 

verbaasd dat de faculteit heeft gezegd dat dit niet mag? Jip Mennen geeft aan dat dit inderdaad het 538 

geval is, maar dat het nieuwe bestuur dit op informele basis met de vakgroep toch kan doen. 539 

 540 

Pagina ‘lasten & uitgaven’ 541 

Jeroen Hellebrekers vraagt namens Laura Maas waarom het extra boekengeld onder onvoorzien is 542 

gezet en niet onder sponsorinkomsten? Jip Mennen geeft aan dat het niet onder de post valt. Emma 543 

Rethans geeft aan dat boekengelden of onvoorzien zou kunnen, maar het zijn echt geen 544 

sponsorgelden. Jip Mennen vult aan dat het bedrag eigenlijk heel constant is, maar dat er nu een 545 

uitschieter was. Dit was een dergelijk groot bedrag dat ervoor is gekozen dit onder onvoorzien te 546 

zetten, zodat komende besturen niet uitgaan van dit ene, excessieve bedrag.   547 

 548 

Pagina ‘de drukkosten’ 549 

Jeroen Hellebrekers vraag namens Laura Maas waarom de drukkosten niet op de kostenplaats van 550 

ismus zijn verrekend? Jip Mennen antwoordt dat het haar niet bekend was dat dat kon. Roel Meijer 551 

geeft aan dat alleen de telefoon en porto op de kostenplaats komen, dus de drukkosten zouden altijd 552 

op die post terecht komen.  553 

Jeroen Hellebrekers heeft daarnaast nog een puntje van zichzelf, namelijk waarom het 554 

kennismakingsweekend niet kostendekkend was? Jip Mennen geeft aan dat er onduidelijk is 555 

omgegaan met de benzinekosten. 556 

 557 

Nawoord 558 

Malu Verkuil vindt het goed dat Roel Meijer, Emma Rethans en Thomas Linders bedankt worden, 559 

maar dit is gepaster om dat in een persoonlijk voor- of nawoord te doen. Verder staat in het verslag 560 

vaak ‘ik’ of ‘mijn’ terwijl het hele bestuur verantwoordelijk is. Jip Mennen geeft aan dat het 561 

inderdaad geen standaard nawoord is maar de kascontrolecommissie heeft een grote rol gespeeld 562 

voor dit bestuur en dat mag benadrukt worden.  563 

 564 

Stuk als geheel 565 

Thomas Linders wil Jip Mennen hartelijk danken voor de inspanningen, zeker omdat dit zeker niet 566 

altijd als vanzelfsprekend mocht worden gezien. Hij vindt dat Jip Mennen het uitstekend heeft 567 

opgepakt en goed de vloer droog heeft weten te dweilen. Er volgt applaus, waarop Emma Rethans 568 

opmerkt dat we niet moeten klappen omdat we dan net zeehonden zijn. Jeroen Hellebrekers wil Jip 569 

Mennen ook hartelijk danken en vindt het jammer dat er geen verantwoording is afgelegd door 570 

degene die het eerste halfjaar de functie heeft gehad. Hij wil ook Roel Meijer heel erg danken voor 571 

de ondersteunende rol. Malu Verkuil wil Roel Meijer hartelijk danken voor zijn inspanningen en het 572 

bestuur complimenteren met het feit dat er ondanks de vervelende situatie toch een vereniging staat 573 

is de financieel overeind staat.  574 

 575 
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Kascontrolecommissiebrief 576 
 577 
Nijmegen, 3 oktober 2013 578 
 579 
Geachte leden der 43ste alv der Studievereniging ismus, 580 
 581 
Met deze brief willen we u op de hoogte brengen van de bevindingen van de kascontrolecommissie 582 
met betrekking tot het financieel jaarverslag zoals deze aan de alv is gepresenteerd.  583 
 584 
Op de 40ste ALV van 14 maart j.l. heeft u kunnen horen over het opstappen van dhr. Muffels en de 585 
toestand van de financiën op dat moment. Er was destijds een kasverschil van € 23,20 geconstateerd 586 
en er ontbrak een vijftal bonnen met een totale waarde van € 189,30. Sindsdien zijn hierin geen 587 
wijzigingen geweest. De commissie wil het door dhr. Muffels gevoerde financiële beleid ten sterkste 588 
afkeuren. Echter, gaat de commissie ervan uit dat het merendeel van uitgaven waarvan bonnen 589 
ontbreken, wel daadwerkelijk zijn gebeurd zoals dhr. Muffels omschreef.  590 
 591 
Op 24 september heeft de kascontrolecommissie voor de jaarafrekening de boekhouding van de 592 
vereniging gecontroleerd. De boekhouding is volledig en netjes bijgewerkt. Helaas is het, in navolging 593 
van het halfjaarresultaat, bij een aantal posten niet gelukt de begroting te behalen. Wel wil de 594 
commissie zijn complimenten geven voor de, voor ismusstandaarden, grote hoeveelheid sponsoring 595 
die dit jaar is binnengehaald. Daarnaast zijn er twee dingen die de commissie in het bijzonder wil 596 
aanstippen. 597 
 598 
I. Voor het gala is er van de desbetreffende locatie een factuur ontvangen en betaald voor 82 599 
aanwezigen, terwijl er 79 aanwezigen waren en betaald hebben. De commissie wil het bestuur 600 
opdragen in de toekomst beter te controleren of te betalen facturen kloppen. 601 
 602 
II. De almanak is door een lid voorgeschoten en later gedeclareerd met slechts een pinbon. De 603 
commissie begrijpt dat het bestuur soms zaken voorgelegd krijgt waarbij leden de vrijheid hebben 604 
genomen autonoom zaken voor de vereniging te regelen, echter is dit, zeker met zulke bedragen, 605 
onacceptabel. De kascontrolecommissie wil het advies meegeven in het vervolg aan commissieleden 606 
een duidelijk betalings- en declaratie-ethos mee te geven. 607 
 608 
De commissie keurt, met inachtneming van bovenstaande zaken, het financieel jaarverslag goed en 609 
geeft de alv het advies voor te stemmen. 610 
 611 
Ten slotte wil de kascontrolecommissie het bestuur bedanken voor hun werkzaamheden in het 612 
afgelopen jaar. De commissie wil daarnaast mevr. Mennen nogmaals bedanken voor het overnemen 613 
van de penningmeestersfunctie en het bijwerken van de boekhouding. Als laatste willen wij dhr. Van 614 
Gils bedanken voor gegeven advies en het nieuwe bestuur veel succes toewensen. 615 
 616 
Hoogachtend, 617 
 618 
De kascontrolecommissie 2012-2013, 619 
 620 
Thomas Linders, Emma Rethans & Roel Meijer 621 
  622 
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Jip Mennen dankt Roel Meijer. Jeroen Hellebrekers vraagt of Roel Meijer in plaats van het 623 

halfjaarverslag het jaarverslag bedoelde? Roel Meijer antwoordt hier bevestigend op.  624 

 625 

Steven Jonis leest het quorum voor.  Er zijn 20 aanwezigen en 10 machtigingen, wat neerkomt op 31 626 

totaal 627 

Voor 25 628 

Tegen 0  629 

Onthouding 5 630 

 631 

Wissel 632 

Max Hoofwijk geeft aan dat hij eerst een algemeen praatje gaat houden en daarna mogen de 633 

bestuursleden apart nog iets zeggen. Jeroen Hellebrekers vraagt of er na de wissel pauze is? Max 634 

Hoofwijk geeft aan dat hij dit aan de nieuwe voorzitter overlaat. Hij geeft aan dat het een bewogen 635 

jaar is geweest waarin veel dingen gebeurd zijn. Het bestuur is begonnen, 364 dagen geleden, vol 636 

goede moed met 5 bestuursleden. Helaas heeft het bestuur dit jaar met zijn vieren moeten afsluiten. 637 

Na een half jaar bleek het niet verder te kunnen met vijven en dat is treurig. Het bestuur en de 638 

vereniging hebben hierdoor veel kunnen leren en het bestuur heeft haar uiterste best gedaan om 639 

zich volledig in te zetten. Er zijn veel leuke dingen gebeurd, fantastische dingen zelfs, zoals de reis 640 

naar Marokko en het gala, waarvan Vivaldi’s alleen maar kon dromen. Het is al met al een druk jaar 641 

geweest en het bestuur heeft altijd het gevoel gehad, ook al was dat niet altijd duidelijk op de ALV’s, 642 

dat ze gewaardeerd werd.  643 

Jip Mennen denkt dat iedereen wel door heeft gehad dat het afscheid nemen van haar functie, na 644 

het aftreden van Pol Muffels, en het opnemen van de taak van penningmeester haar niet altijd van 645 

harte is gegaan. Voordat ze begon aan het jaar had ze gezegd dat ze nooit penningmeester wilde 646 

worden. Het kostte dan ook de nodige moeite en de reden dat ze nog achter de tafel zit is vanwege 647 

de rest van het bestuur. Ze geeft aan dat ze heel blij is met haar bestuur en dat ze hen dan ook 648 

ontzettend wil bedanekn. Ze dacht dat ze met Roel Gremmen de grootste problemen zou krijgen, 649 

maar uiteindelijk bleek Roel Gremmen een grote steun en toeverlaat te zijn voor het bestuur. Met 650 

Steven Jonis en Max Hoofwijk heeft ze de grootste lol gehad en dat zal ze dan ook zeker missen. Op 651 

momenten  dat ze het even niet meer zag zitten kreeg ze door haar bestuur weer een enorme boost. 652 

Ze hoopt dat Manouk Smeets, als eerste commissaris interne betrekkingen, wel een heel jaar haar 653 

functie mag uitoefenen. Traditiegetrouw heeft ze ook nog een cadeau gekocht. Ze had het een 654 

beetje druk en geen cadeaupapier, maar het is iets waar Manouk Smeets elke dag naar gaat kijken. 655 

Ze wenst Manouk Smeets veel plezier en ze hoopt dat ze over een jaar ontzettend jaloers is op 656 

Manouk Smeets.  657 

Omdat het vreemd is gelopen, zo geeft Jip Mennen aan, heeft ze nog een cadeautje mogen kopen. Ze 658 

geeft aan dat dit een van de positieve dingen die ze eraan over heeft gehouden. De inwerking is 659 

vlekkeloos verlopen en soms voelde Jip Mennen zich dom in vergelijking met Maren Backbier. Ze 660 

stelt dat de kascontrolecommissie er heel erg veel waarde aan hecht dat de boekhouding er netjes 661 

uitziet. Ook weet ze dat je de boekhouding niet zonder fouten kan maken. Hierdoor heeft ze een 662 

toepasselijk cadeau gekocht, namelijk typex.  663 

Steven Jonis vraagt aan de ALV of hij het woord zou mogen. Hij wil allereerst de ALV bedanken, 664 

omdat het een groep betrokken mensen is met een visie en een mening. Misschien kwam het af en 665 

toe niet zo over, maar die meningen en ideeën werden zeker gewaardeerd. Hij geeft aan dat er in de 666 

zaal veel mensen zitten waar hij veel mee heeft mogen meemaken. Hij is trots op zijn bestuur enwat 667 
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ze hebben gedaan. Voor het bestuursjaar beschreef hij Jip Mennen als het meisje in het 668 

excursietruitje en iemand die vaak aanwezig was. Na een jaar bestuur denkt hij hier toch heel anders 669 

over. Over Roel Gremmen heeft hij wel eens gezegd dat hij hem zo aardig vindt dat hij hem wel zou 670 

willen slaan. Ook wil hij hem bedanken voor het notuleerwerk. Max Hoofwijk heeft volgens Steven 671 

Jonis bewezen dat een voorzitter ook een beachboy kan zijn.  672 

Dat Remco Frank de commissaris externe betrekkingen zou worden, was voor hem een verrassing. 673 

Na een aantal goede gesprekken bleek dat Remco Frank zeker ook goede eigen punten had. Steven 674 

Jonis geeft aan dat hij af en toe nog wel eens in de mailbox keek, maar dat het echt goed gaat met de 675 

externe communicatie. Hij heeft wel spijt dat hij iets heeft gekocht, aangezien er geen wedercadeau 676 

is. 677 

Roel Gremmen geeft aan dat misschien wel het mooiste van alles is dat Steven Jonis nu gaat 678 

notuleren. Hij stelt dat hij het jaar ismus nog eens rustig heeft overdacht in de trein vanuit Den Haag 679 

naar Nijmegen. Hij is tot de conclusie gekomen dat hij veel heeft geleerd, zowel over zichzelf als ook 680 

in de samenwerking met anderen. Hij mist nu hij in Den Haag zit wel de mensen waarmee hij het 681 

afgelopen jaar meer tijd heeft doorgebracht dan met zijn ouders. Hij heeft heel veel genoten en ook 682 

heel veel genotuleerd. Dat Dyon Bambacht zijn opvolger mocht worden, had hij zich niet beter 683 

kunnen wensen. Dyon Bambach, volgens Roel Gremmen, is een Brabander met dezelfde 684 

muzieksmaak en dezelfde enorme passie voor PSV als hij. Ten uiting van deze passie, zo geeft hij aan, 685 

stonden ze net samen te kijken wat de tussenstand van PSV was. Roel Gremmen geeft aan dat hij een 686 

cadeau heeft wat niet gericht is op de functie, maar op PSV. Hij nodigt Dyon Bambacht uit om samen 687 

met hem een wedstrijd van PSV te bezoeken.  688 

Max Hoofwijk kan zich nog goed herinneren hoe hij begon aan de ALV. Hij was gechargeerd en met 689 

de hamer in handen ging het dan echt beginnen. Het  was toen niet te beseffen, zo geeft hij aan, 690 

maar ook nu niet dat het alweer afgelopen is. Hij heeft een goed jaar gehad, natuurlijk zijn er dingen 691 

fout gegaan maar ook veel goed en hij is blij dat hij nog een paar keer mag slaan en dat hij dan zelf 692 

door Ruud Penders eruit geslagen wordt. Hij stelt dat hij drie prachtige mensen om zich heen heeft 693 

gehad en dat hij zonder hen dit mooie jaar niet zo had beleefd. Het jaar is volbracht en deze drie 694 

mensen zijn zeer belangrijk geweest voor hem. Hij geeft aan dat hij toen hij begon Jip Mennen en 695 

Roel Gremmen nauwelijks kende maar dat hij nu Jip Mennen de meeste knuffels heeft gegeven en 696 

met Roel Gremmen een fantastische band heeft opgebouwd. Met Steven Jonis, zo geeft Max 697 

Hoofwijk aan, is hij begonnen als maatjes maar is dit alleen maar sterker geworden. Hij geeft aan dat 698 

hij het geweldig vindt dat zijn opvolger ook een Limburger is. Hij wil  Ruud Penders succes wensen en 699 

overhandigt hem daarom een briefje wat hij later zelf kan lezen en een boek van Dimitri Verhulst, de 700 

Belgische schrijver die ook bij de opening van het academisch jaar is geweest. Tot slot zegt Max 701 

Hoofwijk dat hij verwacht dat Ruud Penders een godverdommese goede voorzitter zal zijn.   702 

 703 

Jeroen Hellebrekers geeft aan dat hij uit bronnen heeft vernomen dat het voor sommigen een 704 

symbolische waarde heeft dat degene die het kortst zijn functie heeft vervuld ook het eerste 705 

gedechargeerd wordt. Dit is in dit geval de oud-penningmeester. Iedereen is het hiermee eens.  706 

 707 

Max Hoofwijk pakt de hamer en spreekt als volgt: 708 

Hierbij dechargeer ik Pol Muffels uit het bestuur van ismus academisch jaar 2012-2013  709 

Hierbij dechargeer ik Jip Mennen als activiteiten-coördinator van het bestuur van ismus academisch 710 

jaar 2012-2013 711 
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Hierbij dechargeer ik Steven Jonis als pr-coördinator van het bestuur van ismus academisch jaar 712 

2012-2013 713 

Hierbij dechargeer ik Roel Gremmen als secretaris  van het bestuur van ismus academisch jaar 2012-714 

2013 715 

Hierbij chargeer ik Ruud Penders als voorzitter van het bestuur van ismus academisch jaar 2013-716 

2014. 717 

Ruud Penders pakt de hamer en spreekt als volgt: 718 

Hierbij dechargeer ik Max Hoofwijk als voorzitter van het bestuur van ismus academisch jaar 2012-719 

2013 720 

Hierbij chargeer ik Dyon Bambacht als secretaris van het bestuur van ismus academisch jaar 2013-721 

2014. 722 

Hierbij chargeer ik Maren Backbier als penningmeester van het bestuur van ismus academisch jaar 723 

2013-2014. 724 

Hierbij chargeer ik Manouk Smeets als commissaris interne betrekkingen van het bestuur van ismus 725 

academisch jaar 2013-2014. 726 

Hierbij chargeer ik Remco Frank als commissaris externe betrekkingen van het bestuur van ismus 727 

academisch jaar 2013-2014. 728 

 729 

Ruud Penders geeft aan dat hij iedereen die aanwezig is wil bedanken en dat hij graag iedereen wil 730 

uitnodigen voor een drankje op kosten van het nieuwe bestuur. Daarmee schorst hij de vergadering 731 

voor ongeveer 10 minuten zodat iedereen het oud-bestuur kan bedanken en het nieuwe bestuur kan 732 

feliciteren. 733 

 734 

Om 0.17 uur opent Ruud Penders de vergadering 735 

 736 

Ruud Penders wil de vergadering openen door allereerst het oud-bestuur te bedanken voor het 737 

mooie jaar, het inwerken, het take-over weekend en de steun die zij in de afgelopen weken is 738 

geweest. Op een ander moment willen we ze daarom nogmaals bedanken en daar zullen wij ook 739 

onze cadeaus geven. Echter het is nu een nieuwe dag, een nieuw bestuur en dus ook een nieuw 740 

beleid. Daarom beginnen we met het per pagina bespreken van ons beleidsplan. 741 

 742 

Bespreking beleidsplan 743 

 744 

Pagina 1 745 

Malu Verkuil vraagt naar de keuze van de slogan: “Groter, Beter, ismus”. 746 

Ruud Penders geeft aan dat het bestuur hier lang over heeft nagedacht. Het groter moet in een 747 

abstracte manier worden gelezen. Het gaat om een vergroting van de bekendheid van ismus en 748 

daardoor de opkomst te vergroten bij bijvoorbeeld activiteiten. Elk nieuw bestuur wil het vorige 749 

overtreffen. 750 

Malu Verkuil geeft aan dat deze ambitie zeker te zien is. 751 

Jeroen Hellebrekers geeft aan dat de opkomst beter is, niet persé groter. Hij vraagt zich wel af of het 752 

bestuur van plan is om de vereniging groter te maken. Er komt geen nieuwe groep eerstejaars meer 753 

bij. 754 

Ruud Penders geeft aan dat het bestuur ook naar andere groepen wil kijken en deze dan lid maken 755 

van de vereniging. 756 
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Jeroen Hellebrekers vraagt zich af of het bestuur vindt dat dit vorig jaar te weinig is gedaan. 757 

Ruud Penders geeft aan dat dit niet geval is. 758 

Malu Verkuil vraagt zich af waarom er geen functies op de voorkant staan. 759 

Ruud Penders zegt dat dit wordt aangepast. 760 

 761 

Pagina 2 762 

Jip Mennen wil graag iedereen bedanken voor het afgelopen jaar. Ze stelt voor om in het voorwoord 763 

nog een keer te refereren naar het oud-bestuur. 764 

Ruud Penders geeft aan dat dit al aanwezig is. 765 

Jeroen Hellebrekers geeft aan dat het onmogelijk is om een verenigin verder te brengen zonder 766 

betrokkenheid en betrouwbaarheid. Hij ziet graag ook een bedankje voor het 11e bestuur 767 

toegevoegd worden. 768 

Ruud Penders geeft nogmaals aan dat dit al aanwezig is op deze pagina. 769 

Jip Mennen ziet dan graag dat er ook een maritieme verwijzing wordt toegevoegd aan het 770 

voorwoord als dank voor de slogan van het 10e bestuur, namelijk “Volle kracht ismus”. 771 

Ruud Penders geeft aan dat we onze slogan hebben gekozen en dat deze niet meer wordt aangepast. 772 

We hebben in onze ogen voldoende gedaan om alle besturen te bedanken voor hun inzet in het 773 

voorwoord, maar we nemen het zeker mee. 774 

 775 

Pagina 3 776 

Malu Verkuil vraagt zich af waarom er in de laatste alinea wordt gesproken over het opnieuw 777 

uitvinden van het wiel. Ze vraagt zich ook af waarom er wordt gesproken over het verbeteren van het 778 

archief, aangezien zij in haar bestuursjaar heel veel tijd heeft ingestoken om een duidelijk en 779 

toegankelijk archief te maken. Zij vraagt zich daarom ook af of deze nog bestaat en hoe het er 780 

daarmee staat. 781 

Ruud Penders geeft aan dat er inderdaad veel informatie beschikbaar is en dat er van veel zaken ook 782 

draaiboeken zijn. Echter staat alles op verschillende plaatsten en overal op een andere manier 783 

gedocumenteerd. De bedoeling achter deze alinea is om alles op een plek te archiveren, zowel 784 

digitaal als hard copy. 785 

Max Hoofdwijk geeft aan dat op de externe harde schijf veel informatie beschikbaar is.  786 

Malu Verkuil sluit hierbij aan en geeft aan dat oud-besturen altijd graag willen helpen bij problemen.  787 

Dyon Bambacht geeft aan dat door technische problemen de externe harde schijf niet werkt. 788 

Dyon Bambacht geeft daarnaast aan dat hij het jammer vindt dat niemand de geheime boodschap, 789 

die speciaal door hem is toegevoegd, niet is opgemerkt door de aanwezigen. 790 

Jip Mennen geeft aan dat zij hem wel heeft gezien en wil de aanwezigen erop wijzen dat de 791 

beginletters van de alinea’s samen ismus spellen. 792 

Jeroen Hellebrekers wil zijn hulde uitspreken voor dit initatief. Daarnaast wil hij benadrukken dat hij 793 

het heel fijn vindt dat de externe contacten hoog op het lijstje staan. 794 

Jip Mennen benadrukt nogmaals dat zij het een geslaagde actie vindt, echter ismus wordt geschreven 795 

met een kleine i. 796 

Ruud Penders bedankt iedereen en vraagt of we verder kunnen met het beleidsplan. 797 

 798 

Pagina 4 799 

Malu Verkuil geeft aan dat zij het een goed idee vindt om een forum te organiseren voor de van hun 800 

FLEX-semester teruggekomen derdejaars. Ze vindt het leuk dat het de bedoeling is om hierbij ook 801 
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andere jaarlagen te betrekken en hierdoor ene beter beeld van dit semester te geven. Ze stelt voor 802 

om hier ook de begeleiders bij uit te nodigen om zo een completer beeld te geven. 803 

Jeroen Hellebrekers geeft aan dit al twee jaar wordt gedaan. 804 

Ruud Penders geeft aan dat het bestuur dit iets anders ziet. De bedoeling is om het iets formeler aan 805 

te pakken en niet zoals vorige jaren in de vorm van een borrel te doen. 806 

Roel Gremmen geeft aan dat het belangrijk is om dan er echt een forum van te maken. Mensen aan 807 

het woord laten en dat anderen hierna kunnen luisteren. Eventueel ook de vakgroep uitnodigen. 808 

Ruud Penders geeft aan dat het bestuur alle aanvullingen zal meenemen. 809 

Jip Mennen geeft aan dat zij een etentje hebben georganiseerd, niet een borrel. Op dit etentje 810 

kunnen bestuur en terugkomers bijpraten en zo zal deze groep sneller weer bij onze vereniging actief 811 

worden. 812 

 813 

Pagina 5 814 

Malu Verkuil geeft aan dat het promotiebeleid een algemeen stuk is en niet erg origineeel. Ze vindt 815 

het een goed idee om de promotie op deze manier in te vullen, maar vraagt zich af hoe het bestuur 816 

denkt dit te kunnen evalueren. Dit is in de afgelopen jaren niet gebeurd en stelt voor om gebruik te 817 

maken van nulmetingen en daarbij doelstellingen te maken voor het gebruik van social media. Ze wil 818 

graag benadrukken dat meer leden ook meer geluid betekent en vraagt om duidelijkere 819 

omschrijvingen hoe het bestuur dit ziet. Daarnaast nog een opmerking over het persoonlijk contact 820 

met leden. Ze snapt dat verjaardagmails tijdrovend zijn. Verder vindt zij dit stuk ook zeer algemeen. 821 

Ze geeft aan dat het noodzakelijk is om hier duidelijke richtlijnen voor op te stellen aangezien zij in 822 

haar bestuurjaar hierin te ver is gegaan. Ze wil graag benadrukken dat het bestuur samen hierover 823 

afspraken maakt. 824 

Roel Gremmen geeft aan dat nulmetingen maken lastig wordt aangezien op het moment van 825 

schrijven op social media al veel nieuwe volgers zijn bijgekomen. Hij stelt dat zeker 50 nieuwe volgers 826 

op de social media een gevolg zijn van de goede promotie van het nieuwe bestuur. 827 

Ruud Penders geeft aan dat we dit zeker zullen bekijken. 828 

Jeroen Hellebrekers geeft aan dat bij Facebook beheer het mogelijk is om terug te kijken naar de 829 

hoeveelheid likes de pagina heeft gehad. Zo is het mogelijk om bijvoorbeeld vanaf de introductie een 830 

nulmeting te nemen en vanuit hier door te tellen. Eventueel is het ook mogelijk om vanaf de wissel 831 

te kijken. 832 

Ruud Penders geeft dat het wordt meegomen en dat het bestuur gaat kijken welke datum als 833 

nulmeeting te gebruiken. 834 

Malu Verkuil wil dit graag aanvullen door te zeggen dat Twitter gebeld kan worden met de vraag 835 

hoeveel mensen het ismus account volgen en hoeveel mensen een bepaalde tweet heeft bereikt. 836 

Ruud Penders geeft aan dat het bestuur dit zeker zal doen en dat in het halfjaarverslag en in het 837 

jaarverslag een terugkoppeling zal staan. 838 

Jeroen Hellebrekers geeft aan dat hij twee aanbevelingen heeft voor het nieuwe bestuur. De eerste 839 

gaat over het persoonlijke contact met de leden. Hij wil graag vragen om juist wel de verjaardagmails 840 

te blijven sturen. In voorgaande jaren is elke secretaris ermee begonnen, maar helaas ook weer na 841 

oktober mee gestopt. Hij zou graag eindelijk ook eens een persoonlijke verjaardagsmail willen 842 

krijgen. Deze heeft hij nog niet gehad aangezien hij in april jarig is. Hij geeft daarnaast aan dat deze 843 

mail ook vooruit te plannen valt. Zo kan het hele jaar in slechts een paar dagen worden gedaan. In 844 

zijn tweede punt wil hij graag vragen om de Facebook groep te verwijderen en over te schakelen 845 

naar de pagina. De groep wordt nog amper gebruikt. Hij wil graag voorstellen om in de groep aan te 846 
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geven dat deze binnen een periode wordt verwijderd en dat iedereen die dit wil kan overschakelen 847 

naar de ismus pagina. 848 

Roel Gremmen heeft als oud-secretaris zelf ervaring met de verjaardagsmail. Hij geeft aan dat het 849 

niet mogelijk is om een jaar vooruit te plannen en daarnaast vindt hij dat hiermee de persoonlijkheid 850 

van deze mail verdwijnt. Hij geeft verder aan dat hij het alleen een toegevoegde waarde vindt 851 

wanneer het persoonlijk geschreven wordt. Daarom vindt hij het nutteloos en is voor afschaffen van 852 

deze dienst. 853 

Ruud Penders geeft aan dat het inderdaad veel werk is voor de secretaris en door de komst van 854 

Facebook niet meer van toegevoegde waarde. Alle bestuursleden trachten namelijk om alle leden 855 

persoonlijk via Facebook te feliciteren. 856 

Jeroen Hellebrekers geeft aan dat het dan om persoonlijke felicitaties gaat en niet vanuit ismus. Hij 857 

wil daarom meegeven dat ook al wordt het een standaard mail, deze altijd persoonlijk gericht is aan 858 

deze persoon. Hij geeft aan dat het ook op een andere manier kan, dan op moment wordt gedaan. 859 

Hij benadrukt nogmaals dat het wel degelijk kan en dat het zeker het werk uitbetaald. 860 

Ruud Penders geeft aan dat het bestuur van mening is dat het echt niet heel veel toevoegd. Zeker als 861 

je het vergelijkt met de tijd en werk die hierin worden gestoken. Daarnaast is al jaren zo en bijna 862 

niemand mist deze dienst. 863 

Malu Verkuil geeft aan dat zij samen met Laura Maas in haar tijd de site beheerde. Zij geeft aan dat 864 

eventueel de verjaardagmails ook via de site geregeld kan worden. Het is mogelijk om de site te 865 

verbreden door het toevoegen van een mailserver en dan het via de site regelen. 866 

Jeroen Hellebrekers wil graag nog een laatste reactie geven. Hij is van mening dat persoonlijk 867 

aanspreken leidt tot meer toenadering. Wanneer mensen persoonlijk worden aangesproken, zoals 868 

uit onderzoek blijkt, willen mensen sneller helpen. Hierbij hoort ook persoonlijke mail op 869 

bijvoorbeeld een verjaardag. 870 

Ruud Penders geeft aan dat het bestuur al het gezegde meeneemt en wil graag verder gaan met de 871 

tweede aanbeveling van Jeroen Hellebrekers. Hij geeft aan dat op een ALV eerder is besloten om juist 872 

wel deze groep in leven te houden. 873 

Jip Mennen geeft aan dat het meer ging om een ludieke opmerking van Berend den Dulk. Zij 874 

benadrukt dat er nu niks op gebeurd en dat daardoor ook niemand mist. Het bespreken op de ALV 875 

maakt in haar ogen alleen slapende honden wakker. Verder geeft zij aan dat bij haar weten Laura 876 

Maas en Reint-Jan Groot Nuelend nog steeds de beheerders zijn. 877 

Roel Gremmen geeft aan dat Dyon Bambacht inmiddels beheerder is geworden van de groep en dat 878 

bovengenoemde dit niet meer zijn. 879 

Ruud Penders geeft aan het mee te nemen. 880 

 881 

Pagina 6  882 

Malu Verkuil geeft aan dat LinkedIn het minst gebruikte social medium. Het is niet erg relevant voor 883 

commissieleden. Het is wel degelijk belangrijk voor bestuur. Daarom stelt zij voor om een 884 

professionele groep te maken zodat deze als referentie kan dienen. Vooral voor alumni die bestuur 885 

zijn geweest bij ismus en dit op hun cv willen plaatsen. 886 

Max Hoofwijk wil hieraan toevoegen dat het niet slim om commissieleden te benoemen op LinkedIn. 887 

Hierdoor wordt ismus een bron en kan het ter verantwoording worden geroepen. Hij is van mening 888 

dat dit bij bestuur wel, maar commissies zou hij niet doen. 889 
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Ruud Penders geeft aan dat het niet veel wordt gebruikt en dat de commissaris externe 890 

betrekkingen, Remco Frank, dit wil gaan updaten. Hij voegt daaraan toe dat er wordt gekeken om 891 

wasmus hierin te betrekken. 892 

Malu Verkuil geeft aan dat het ook handig kan zijn om de vakgroep toe te voegen. Zo kunnen (oud)-893 

docenten en besturen contact met elkaar houden. Het is een eerste aanspreekmedium en daarom 894 

raadt zij aan om het zo professioneel mogelijk te houden. 895 

Jip Mennen is het eens met Malu Verkuil. Het lijkt haar handig om zo titels en functies te controleren. 896 

Ruud Penders geeft aan alles mee te nemen. 897 

Malu Verkuil geeft aan dat ismus veel actieve leden kent en ook veel leden die onterecht titels 898 

dragen. Zij geeft aan dat veel iniatieven wel worden opgeschreven, maar niet alles is uitgevoerd. Zij 899 

geeft aan dat zij dit misbruik graag wil tegengaan door deze te gaan controleren. 900 

Paul van het Klooster geeft aan dat het dan handig is om te weten welke titels wel en niet gevoerd 901 

mogen worden. Zelf is hij al driemaal lid geweest van de reiscommissie en hij heeft dit in zijn cv 902 

opgenomen. 903 

Jeroen Hellebrekers heeft een aanbeveling voor de ismail. Hij vindt op moment dat de ismail vaak 904 

langdradig is en de lay-out is niet echt aantrekkelijk om te lezen. Hij wil daarom chimpmail aanraden. 905 

Het is een goed en gratis alternatief waarmee makkelijk een professioneel ogende mail verstuurd kan 906 

worden. Daarnaast heeft hij een vraag over de Heraut. Hij vraagt zich af hoe het bestuur dit jaar wil 907 

omgaan met de Heraut. 908 

Ruud Penders geeft aan dat Felix Verhagen dit jaar de hoofdredacteur is. Hij geeft verder aan dat er 909 

goed contact is tussen bestuur en de Heraut. We krijgen dit jaar twee pagina’s in de Heraut. Op deze 910 

pagina’s wil het bestuur een overzicht geven van de activiteiten door middel van verslagen en foto’s. 911 

Daarnaast wil hij als voorzitter elke uitgave een woordje van de voorzitter verzorgen. Ten slotte wil 912 

hij benadrukken dat hij de lijntjes met de Heraut vooral kort wil houden. 913 

Malu Verkuil geeft aan dat zij vorig jaar betrokken was bij de Heraut. Echter weet zij uit eigen 914 

ervaring als voorzitter dat dit woordje van de voorzitter niet belangrijk is en dat zij er eigenlijk ook 915 

niet aan toe kwam. Dat is ook dit jaar weer gebleken. Zij raadt aan om de beschikbare pagina’s meer 916 

als promotiemiddel te gebruiken en dus geen activiteitenfoto’s of woordjes van de voorzitter. Ze 917 

geeft aan dat je beter je kunt richten op belangrijke updates en verder kijken dan nu het geval is. 918 

Vooral ook kijken buiten de vereniging, zoals bijvoorbeeld USR updates plaatsen. Dit was in eerdere 919 

jaren namelijk het geval. 920 

Ruud Penders snapt de argumenten van Malu Verkuil, maar geeft aan het toch te willen proberen. 921 

Malu Verkuil geeft aan dat ze dit een goed streven vindt, maar zij is van mening dat dit niet gaat 922 

lukken. 923 

Jeroen Hellebrekers vindt de beantwoording van Ruud Penders helder. Verder is hij van mening dat 924 

het wel kan. Hij snapt dat zij onafhankelijk zijn van ismus maar het blijft wel je eigen blad. 925 

Malu Verkuil geeft aan dat zij onafhankelijk zijn van ismus en dat het daardoor niet het blad van 926 

ismus is. 927 

Jeroen Hellebrekers geeft aan dat het hier gaat om redactioneel onafhankelijk, maar dat het door 928 

ismus wordt gefinancieerd. 929 

Ruud Penders spreekt de verwachting uit dat het goed gaat komen en wanneer het verkeerd gaat 930 

zullen wij ingrijpen. We laten ze vrij in het maken van hun blad en zullen voldoen aan eventuele 931 

verwachtingen vanuit de Heraut. 932 

Roel Meijer geeft aan dat de Heraut technisch onafhankelijk is, maar dat de ALV hierover eventueel 933 

ook inspraak kan hebben, 934 
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Ruud Penders geeft aan dit mee te nemen. 935 

 936 

Pagina 7 937 

Jeroen Hellebrekers geeft aan dat nergens in het kopje sponsoring staat welk café dit jaar de 938 

stamkroeg van ismus is. 939 

Ruud Penders geeft aan dat de keuze is gevallen op Stadscafé TouT, naast het oude stamcafé café de 940 

Fiets. 941 

Malu Verkuil vraagt zich af waarom weer is gekozen voor een accesoirecommissie. Ze geeft aan dat 942 

deze commissie al jaren niet functioneerd en als er al ideeën zijn dan schiet de ALV deze af. 943 

Daarnaast loopt de vereniging onnodig risisco door de kosten die hieraan hangen. Ze heeft wel een 944 

aanbeveling voor een meerjarige accesoire. Zij geeft aan om deze in bulk te bestellen en deze bij het 945 

begin van de introductie verkopen of geven. Ze is echter wel van mening dat hier dan eerst een 946 

kostenanalyse van gemaakt moet worden en ziet deze graag gepresenteerd op de halfjaarlijkse ALV. 947 

Ruud Penders geeft aan de punten van Malu Verkuil voor de meerjarige accesoire mee te nemen en 948 

wanneer het bestuur dit plan gaat uitvoeren dit te presenteren op de halfjaarlijkse ALV. 949 

Jeroen Hellebrekers vindt het idee van een meerjarige accesoire een top idee. Dit heeft hij in zijn jaar 950 

geïntroduceerd, alleen was er toen nog geen daadkracht voor. Hij wil graag voorstellen, zonder 951 

vooruit te lopen op het vaststellen van het jaarbedrag, om de meerjarige accesoire onder het 952 

jaarbedrag te houden en zo buiten de ALV om deze uit te geven. 953 

Ruud Penders geeft aan dat dit ook het plan is. 954 

Steven Jonis geeft aan dat in het stukje fondswervingscommissie wordt gesproken over samnwerking 955 

en meer naamsbekendheid geven. Vorig jaar werd deze commissie gebruikt voor de kleinere vissen 956 

en de verwoording naamsbekendheid neigt ook naar het binnenhalen van grotere vissen. Hij raadt 957 

aan om dit bij de commissaris externe betrekkingen te houden. 958 

Steven: Fondswerving naamnekenheid geven en samenwerking. Vorig doel om de kleine vissen 959 

binnen te halen en naamsbejendheid neigt naar grotere . Zorg dat dit bij de extern blijft. 960 

Remco Frank geeft aan om juist bij de kleine bedrijven deze naamsbekendheid te vergroten en dat hij 961 

daarnaast de grotere bedrijven blijft doen. 962 

Ruud Penders voegt hieraan toe dit mee te nemen en het op moment in het midden te laten. 963 

Malu Verkuil wil graag meegeven om de doelstellingen genoemd in het stukje activiteitenbeleid mee 964 

te nemen in het halfjaarverslag. Ze vraagt zich wel af hoe het bestuur de commissies gemotiveerd wil 965 

houden. Verder heeft zij geen opmerkingen op dit stuk. 966 

Ruud Penders geeft aan dat op basis van de jaarplanning doelen worden gesteld aan de commissies. 967 

Ze krijgen deadlines en zo hebben ze een doel om naar toe te werken.  968 

 969 

Pagina 8  970 

Jeroen Hellebrekers wil graag de belangrijke waarde van de carrieredagcommissie benadrukken, 971 

zeker naar de vakgroep toe. Echter weet hij dat bij de commissie inschrijvingen er weinig animo was 972 

voor deze commissie. Hij wil graag weten hoe het bestuur dit wil verbeteren. 973 

Manouk Smeets geeft aan dat zij mensen wil vragen uit de grote groep die zich voor de 974 

lezingcommissie hebben ingeschreven, in plaats van de lezingcommissie, om plaats te nemen in de 975 

carrieredagcommissie.  976 

Malu Verkuil vraagt zich af waarom de commissaris interne betrekkingen dit jaar de 977 

carrieredagcommissie leidt. Vorig werd deze namelijk geleid door de toenmalige pr-coördinator. Ze 978 
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zou graag willen weten waarom deze niet bij deze functie is gebleven of misschien zelfs naar de 979 

voorzitter is gegaan. Het is een belangrijke activiteit waarvoor veel extern kan worden bereikt. 980 

Ruud Penders geeft aan dat inderdaad vorig jaar Steven Jonis, vorig jaar pr-coördinator, de voorzitter 981 

was en dat hij dit zeer betrokken heeft gedaan. Echter hebben we besloten om het dit jaar onder 982 

leiding van de commissaris interne betrekkingen te stellen. Natuurlijk blijft de commissaris externe 983 

betrekkingen betrokken bij de voorbereidingen van de carrieredag. Hoewel we nu uitgaan van de 984 

leiding van Manouk, interne betrekkingen, kunnen we dit gedurende het jaar uiteraard nog onder 985 

leiding van Remco, externe betrekkingen, stellen. 986 

Malu Verkuil reageert hierpo door te zeggen dat zij niemand als incapabel acht, maar dat 987 

functietechnisch deze commissie eerder bij de commissaris externe betrekkingen of voorzitter ligt. 988 

Het baart haar zorgen dat de functie externe betrekkingen niet bij zo’n commissie wordt betrokken. 989 

Daarnaast moet de voorzitter zijn taak uitvoeren en daarmee hangt het contact met de vakgroep 990 

nauw samen. Dit doet de voorzitter al bij de reiscommissie, maar wat wordt hier de rol van de 991 

voorzitter. Dit is een verlies en daarnaast werkt het opdelen van zoiets belangrijksn niet. Er zijn nu 992 

drie mensen bezig met een onderdeel. 993 

Ruud Penders geeft aan dat de functie externe betrekkingen heel breed is en dat het contact tussen 994 

Manouk, intern,  en Remco, extern, onderling goed is. Op de bestuursvergaderingen wordt dit 995 

besproken. Daarnaast geeft hij aan dat hij het zelf druk genoeg heeft met zijn taken als voorzitter en 996 

wil het graag aankijken hoe het komende jaar gaat lopen. 997 

Jip Mennen heeft een korte vraag over de naamsverandering van de carrieredagcommissie. Deze 998 

heette vorig jaar nog carrierecommissie. Ze geeft aan dat Steven Jonis, vorig jaar pr-coördinator, een 999 

contract heeft afgesloten met de Toekomst van Brabant met daarin opgenomen dat in dit jaar er een 1000 

carriere activiteit plaatsvind. De naamsverandering is dan te nauw voor zijn werkzaamheden. 1001 

Daarnaast willen veel masterstudenten en schakeljaars plaatsnemen in deze commissie. Kijk daarom 1002 

verder dan naar één activiteit. 1003 

Ruud Penders geeft aan dat vooral het laatste zeker het doel is en dat we ze zeker vrij laten in het 1004 

organiseren van hun activiteiten. 1005 

Jip Mennen wil graag nogmaals benadrukken dat er een contract is en dat hier niet van worden 1006 

afgeweken. 1007 

 1008 

Pagina 9 1009 

Jip Mennen heeft twee opmerkingen. Ten eerste wil zij benadrukken dat zij het goed vindt dat dit 1010 

jaar de sport- en spelcommissie en de filmcommissie zijn samengevoegd tot een sport-, spel- en 1011 

filmcommissie. Daarnaast merkt ze op dat bij het stuk samenwerkingsverbanden het kopje 1012 

medezeggenschap (USR, FSR, OLC) mist. 1013 

Jeroen Hellebrekers zegt dat dit nooit het geval is geweest en dat zo de onafhankelijkheid van deze 1014 

instituties zijn beschermd. 1015 

Jip Mennen vindt de discussie nutteloos. Ze geeft aan dat er een nieuwe kop voor moet komen zodat 1016 

het in ieder geval wordt besproken 1017 

Ruud Penders geeft aan dat hij zeker vindt dat dit op een andere plek moet worden geplaatst. 1018 

Jip Mennen benadrukt dat zij het een verlies vindt om deze niet te noemen. 1019 

Jeroen Hellebrekers geeft aan dat hij niet weet wanneer ismus de USR of FSR als 1020 

samenwerkingsverband heeft gebruikt. 1021 

Max Hoofwijk geeft aan dat Tijke Eijkemans dit heeft aangegeven op de halfjaarlijkse ALV. Hij heeft 1022 

toen gevraagd om dit toe te voegen in het jaarverslag en daar staat het daarom nu in. 1023 
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Malu Verkuil geeft aan dat het praktisch punt van deze discussie er niet is. Ze geeft aan dat de 1024 

voorzitter van ismus weinig heeft met de USR en FSR. We hebben er namelijk geen invloed op. Er zijn 1025 

wel studenten in geïnteresseerd dus ze wil wel graag de updates van beide instituties gedeeld blijven 1026 

zien. Ze stelt voor om updates van de USR en SOFv te delen en dan op de site een forum opbouwen, 1027 

maar niet de focus leggen op samenwerking met beide. Ze ziet deze focus liever naar het NKWP, 1028 

IAPSS en het PvP gaan. 1029 

Jip Mennen is het eens met Malu Verkuil. Ze wil hieraan toevoegen dat ismus wel bewust moet zijn 1030 

van de aanwezigheid van de medezeggenschap. Daarnaast is ze ook voorstander van het plaatsen 1031 

van updates. 1032 

Ruud Penders geeft aan dat hij het meeneemt en dat hij het ermee eens is dat het onder andere kop 1033 

moet staan. 1034 

Jeroen Hellebrekers geeft aan dat hij een voorstander is van updates. Daarnaast wil hij graag 1035 

aangeven dat hij geen voorstanders is van het samenvoegen van de sport- en spelcommissie met de 1036 

filmcommissie. Het zijn twee hele verschillende commissies en in tegenstelling tot vorig jaar hebben 1037 

ze allebei altijd goed gefunctioneerd. 1038 

Ruud Penders geeft aan dat we twee relatieve licht commissies hebben samengevoegd omdat ze 1039 

vorig jaar niet hebben gefunctioneerd. Daarnaast verlies je ze doordat ze niet heel zichtbaar zijn snel 1040 

uit het oog. Samenvoegen zorgt voor meer controle en daardoor ook voor meer en betere 1041 

activiteiten. 1042 

Jeroen Hellebrekers geeft aan dat samenvoegen niet altijd beter is. De filmcommissie heeft altijd al 1043 

bestaan en gefunctioneerd. Het beste is om elke blok een film te organiseren. De sport- en 1044 

spelcommissie daarentegen, opgericht in jaar van Steffen Westerburger, heeft nooit echt 1045 

gefunctioneerd. Hij raadt aan om misschien de sport- en spelcommissie samen te voegen met de 1046 

feestcommissie. 1047 

Ruud Penders geeft aan dat de feestcommissie en sport- en spelcommissie andere doelstellingen 1048 

hebben en dat de gekozen commissies wel degelijk kunnen worden samengevoegd. Feestcommissie 1049 

wordt door het samenvoegen met de sport- en spelcommissie veel te druk.  1050 

Roel Gremmen geeft aan dat hij wel sportfilms wil zien en door het plaatsten bij de filmcommissie 1051 

zou dit eindelijk eens kunnen. 1052 

Ruud Penders zegt dat we niet kunnen wachten 1053 

Jeroen Hellebrekers geeft aan dat het hier gaat om informele activitteiten en dat dit al jaren werd 1054 

gedaan door de feestcommissie. Hij wilde in zijn jaar deze commissie verbreden door het toevoegen 1055 

van de sport- en spelcommissie. Echter waren er altijd problemen waardoor dit niet is doorgegaan. 1056 

Emma Rethans geeft aan dat het oplossen door samenvoegen en druk op ze houden wel degelijk 1057 

werkt. Ze is een voorstander van het samenvoegen van kleine commissies tot grotere commissies. 1058 

Het is al eens met de feestcommissie geprobeerd en ook gefaald. Dus waarom zouden we het dit jaar 1059 

niet op deze manier proberen. Ze stelt voor om het een jaar te proberen en dan bij het jaarverslag te 1060 

evalueren. Dan kan er altijd door het volgende bestuur worden gekeken of ze dit besluit 1061 

terugdraaien. 1062 

Ruud Penders geeft aan dat in de jaarplanning de data voor de activiteiten van deze nieuwe 1063 

commissie al bekend zijn en dat we ze zo aan het werk willen houden. Het voor ogen houden van 1064 

doelen en deadlines zorgt ervoor dat deze commissie gemotiveerd zijn. 1065 

Jeroen Hellebrekers geeft aan dat dit goede argumenten zijn, maar ook hij heeft in zijn jaar data 1066 

gesteld voor deze commissies en toen is het niet gelukt. Hij geeft aan dat we het toch maar moeten 1067 

proberen, maar wijst op de moeilijkheden die deze keuze met zich meebrengt. 1068 
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Emma Rethans benadrukt nogmaals dat een komende ALV een uitstekend moment is om dit te 1069 

evalueren. 1070 

Paul van het Klooster geeft aan dat hij het graag over de lotingsprocedure van de reis. Hij geeft aan 1071 

dat hij nergens in het Huishoudelijk Reglement iets heeft gevonden over deze procedure. Daar kan 1072 

dit jaar van worden afgeweken. De procedure schrijft voor dat iedereen gelijke kansen heeft, maar 1073 

daar is al drie jaar geen sprake van. Hij wil graag aan het bestuur vragen om hier na te kijken en deze 1074 

aan te passen. Daarbij gebruikt hij voorbeelden als een open loting of open inschrijving. Hij wil graag 1075 

nog benadrukken dat hij wil dat er echt naar gekeken gaat worden. 1076 

Ruud Penders bevestigt dit, maar kan niks beloven. 1077 

Jeroen Hellebrekers geeft aan dat hier al jaren over wordt nagedacht. Het geeft mee dat er over 1078 

nagedacht moet worden, maar dit wordt al jaren gedaan. Hij raadt aan om om advies te vragen bij 1079 

eerdere besturen. Daarnaast voegt hij toe dat een vrije loting niet handig is voor de financien.  1080 

Jip Mennen geeft aan dat het niet wenselijk is om nu over de loting te discussieren. Ze stelt voor om 1081 

dit op een ander moment te doen en nu verder te gaan met het beleidsplan. 1082 

Ruud Penders geeft aan dat het bestuur het zeker meeneemt. 1083 

Paul van het Klooster geeft aan dat hij alleen het punt wilde bespreken en dat er naar wordt 1084 

gekeken. 1085 

Emma Rethans geeft aan dat na jaren van slechtere procedures, dit de uiteindelijke compromis is 1086 

geworden. 1087 

Ruud Penders geeft aan dat er zeker na gekeken wordt en dat advies daarbij altijd welkom is. We 1088 

hebben nu alle standpunten gehoord en hopelijk kunnen we nu verder met het beleidsplan. 1089 

Jeroen Hellebrekers geeft aan dat Paul van het Klooster gelijk heeft en dat hij al vaker met dit punt 1090 

naar een ALV is gekomen. Daarnaast wil hij benadrukken dat door meer deelnemers de 1091 

lotingsprocedure belangrijker is geworden dus ziet hij graag dat hierover wordt gesproken. 1092 

Roel Gremmen geeft aan dat dit net is gezegd en dat we door moeten. 1093 

Jeroen geeft aan dat hij dit graag op de halfjaarlijkse ALV besproken ziet. 1094 

Malu Verkuil geeft aan dat deze lijst nog lang is en dat zaken als de loting en de RvA op een volgende 1095 

ALV besproken kunnen worden. Net als de WVTTK. Ze wil graag doorgaan met het beleidsplan. 1096 

 1097 

Pagina 10 1098 

Malu Verkuil geeft aan dat dit een prima stuk is. Het is duidelijk wat het belang van het PvP is en dat 1099 

de bekendheid van dit vergroot moet worden. Vooral wat zij ons kan betekenen en wat studenten 1100 

voor het PvP kunnen betekenen. Daarnaast het VVA is leuk en dat de JFV meedoet eveneens. 1101 

 1102 

Pagina 11 1103 

- 1104 

 1105 

Pagina 12 1106 

- 1107 

Vragen over het gehele beleidsplan 1108 

Roel Meijer wil graag zijn lof uitspreken voor de mooie en duidelijke lay-out. 1109 

Jeroen Hellebrekers wil zich graag aansluiten bij Roel Meijer. Echter wil hij graag benadrukken dat dit 1110 

het plan is waar het bestuur over een jaar over wordt beoordeeld. Hij wil graag meegeven dat 1111 

hieraan moet worden voldaan en dat het bestuur echt aan moet werken. Ten slotte gaat hij ervanuit 1112 

dat dit gaat lukken en dat het dan een topjaar gaat worden. 1113 
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Jip Mennen vraagt of er vaker een geheime boodschap kan worden opgenomen in beleidsstukken. 1114 

Roel Meijer vraagt zich af of het wel echt nuttig is om over zaken als lotingsprocedures tussentijdse 1115 

ALV’s te organiseren. Dit heeft in de voorgaande jaren ook niet gewerkt. 1116 

Max Hoofwijk geeft aan dat dit het beste op zogenaamde brainstormsessies besproken kan worden 1117 

zoals ook afgelopen jaar is gedaan. Zo bespreek je alleen met echt geïnteresseerden buiten de ALV 1118 

over deze zaken. 1119 

Emma Rethans stelt voor om dit dan vlak voor een tussentijdse ALV te doen. 1120 

Malu Verkuil geeft aan dat dit zeker belangrijk is, maar beter op een ander moment besproken moet 1121 

worden. 1122 

Emma Rethans benadrukt dat dit echt zaken zijn die echt besproken moeten worden. 1123 

Ruud Penders geeft aan het mee te nemen. 1124 

Thom Dijkstra voegt toe om vooral de lotingsprocedure op een tussentijdse ALV te bespreken. 1125 

 1126 

Stemming beleidsplan 1127 

Ruud Penders sluit hierbij de discussie en stelt voor om over te gaan naar de stemming over het 1128 

beleidsplan. 1129 

 1130 

Remco Frank leest het quorom voor. 1131 

Aanwezigen: 15 1132 

Machtingen:  9 1133 

Totaal: 24 1134 

 1135 

Voor: 19 1136 

Tegen: 0 1137 

Onthouding: 5 1138 

 1139 

Bespreking begroting 1140 

Ruud Penders geeft aan dat we nu doorgaan met het bespreken van de begroting. Dit doen we 1141 

hetzelfde als bij de bespreking van het financieel jaarverslag, namelijk kopje voor kopje door het 1142 

ontbreken van paginanummers. 1143 

Jeroen Hellebrekers geeft aan dat vrij weinig mensen echt iets van begrotingen snapt en dat er vaak 1144 

ook vrij weinig per jaar verandert. Hij stelt voor om alleen de belangrijke veranderingen te bespreken 1145 

als gevolg van de krappe tijd die we nog hebben. 1146 

Max Hoofwijk geeft aan dat het veel moeite is geweest voor Maren Backbier en wil het graag in zijn 1147 

geheel bespreken. 1148 

Ruud Penders geeft aan dat Maren de belangrijke veranderingen zal aangeven en dat daarna over de 1149 

toelichting vragen gesteld kunnen worden. 1150 

Maren Backbier geeft aan dat er inderdaad niet heel veel is veranderd. De post contributie is 1151 

gestegen door de oprichting van het PvP  en de hierbij gekomen kosten voor de oprichting hiervan. 1152 

Het kopje PiP is verdwenen van de begroting en staat nu bij contributie. De kosten voor de Heraut 1153 

zijn niet echt veranderd. Alleen de gebruikelijke reservering is dit jaar weggevallen door onvoorziene 1154 

kosten in het afgelopen jaar. De post ICT is gestegen omdat we een nieuwe computer willen 1155 

aanschaffen. De huidige computer is verouderd en deze willen we vervangen. De post Studentstem is 1156 

gestegen omdat er dit jaar twee belangrijke verkiezingen op de planning staan. Het 1157 

kennismakingsweekend heeft een extra bijdrage gekregen omdat we zagen dat er vorig jaar verlies 1158 



27 

 

op werd geleden. We hebben donateurs omlaag gehaald omdat deze doelstelling vorig jaar niet is 1159 

gehaald.  1160 

Jip Mennen wil graag Maren Backbier bedanken voor de mooie begroting. Zij geeft aan dat donateurs 1161 

nog steeds redelijk hoog is, vergeleken met het bedrag wat vorig jaar is binnen gehaald. Daarnaast 1162 

benadrukt ze dat de post bijdrage faculteit door eerder besproken zaken is gedaald. 1163 

Malu verkuil stelt voor om nu alles nog maals per pagina te doen. 1164 

Ruud Penders behandelt de begroting pagina per pagina en vraagt of er nog vragen over het geheel 1165 

zijn. Dit was niet het geval, waardoor er  werd overgegaan tot stemming over de begroting. 1166 

 1167 

Stemming begroting 1168 

Remco Frank leest het quorom voor. 1169 

Aanwezig 16 1170 

Machting 10 1171 

Totaal 26 1172 

 1173 

Voor: 21 1174 

Tegen: 0 1175 

Onthouding: 5 1176 

 1177 

Vaststellen jaarbedrag 1178 

Ruud Penders geeft aan dat we nu het jaarbedrag moeten vaststellen. Hij geeft aan dat het bestuur 1179 

voornemens is om dit jaar het bedrag gelijk te houden met vorig jaar, namelijk op €500,-. 1180 

Roel Meijer geeft aan dat misschien niet iedereen weet wat dit inhoudt en vraag of Ruud wil 1181 

toelichten wat dit inhoudt. 1182 

Ruud Penders geeft aan dat dit het bedrag is wat het bestuur buiten de begroting om zonder 1183 

toestemming van de ALV mag uitgeven. 1184 

 1185 

Stemming over het jaarbedrag 1186 

Remco Frank leest het quorom voor. 1187 

Aanwezig 16 1188 

Machting 10 1189 

Totaal 26 1190 

 1191 

Voor: 21 1192 

Tegen: 0 1193 

Derde ding: 5 1194 

 1195 

Verkiezing Kascontrole Commissie 1196 

Ruud Penders vraagt aan alle aanwezigen die zich verkiesbaar wil stellen voor de Kascontrole 1197 

Commissie om hun hand op te steken. 1198 

De personen die zich aanmelden zijn: Jeroen Hellebrekers, Roel Meijer, Jip Mennen en Emma 1199 

Rethans. 1200 

Ruud Penders vraagt of het praktisch is om met vier personen plaats te nemen in de Kascontrole 1201 

Commissie. 1202 
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Roel Meijer geeft aan dat los van afgelopen jaren, drie man voldoende is. Hierbij stelt hij wel de 1203 

voorwaarde dat alledrie dan ook bij controles aanwezig zijn. 1204 

Emma Rethans geeft aan dat zij inderdaad afgelopen jaar met zijn drieën waren. Ze vond dit prima 1205 

wanneer iedereen er was, maar apart controleren was lastig. Ze is van mening dat dit met vier 1206 

personen sneller gaat. 1207 

Max Hoofwijk geeft aan dat er altijd drie man moeten zijn, maar dat vier man ook mogelijk is. Hij licht 1208 

dit toe door te zeggen dat Roel Meijer en Emma Rethans de ervaring binnen de commissie zijn, Jip 1209 

Mennen afgelopen jaar penningmeester is geweest en dat Jeroen Hellebrekers met een hele andere 1210 

kijk dit werk kan doen. 1211 

Jeroen Hellebrekers geeft aan dat er vorig jaar zeven personen zich verkiesbaar hebben gesteld en 1212 

dat er toen ook vier personen zijn gekozen. Hij wil graag betrokken bij ismus blijven en wil daarom 1213 

deelnemen in de Kascontrole Commissie. Hij ziet het probleem van een vierde persoon niet. 1214 

Roel Meijer vraagt zich af of Jeroen Hellebrekers aanwezig kan zijn bij alle controlebijeenkomsten 1215 

door zijn extra werkzaamheden zoals zijn stage. 1216 

Jeroen Hellebrekers geeft aan dat hij zeker aanwezig wil zijn en dat hij bij zijn stage een vrije dag kan 1217 

aanvragen. 1218 

Ruud Penders vraagt dan of we kunnen stemmen over deze vier personen. Hij vraagt ook of iemand 1219 

misschien bezwaar heeft tegen open stemmen en dit blijkt niet het geval. 1220 

 1221 

Stemmen Kascontrole Commissie 1222 

Remco Frank leest het quorom voor. 1223 

Aanwezig 16 1224 

Machting 10 1225 

Totaal 26 1226 

 1227 

Voor: 15 1228 

Tegen: 0 1229 

Onthouding: 11 1230 

 1231 

Hierbij bestaat de Kascontrole Commissie dit jaar uit Jeroen Hellebrekers, Roel Meijer, Jip Mennen en 1232 

Emma Rethans. 1233 

 1234 

W.V.T.T.K. 1235 

Ruud Penders geeft aan dat hier nog niks staat en wil graag verder gaan met het volgende punt, de 1236 

rondvraag. 1237 

Max Hoofwijk geeft aan dat punten zoals de lotinsprocedure, RvA, en hun jaarverslag zijn 1238 

doorgeschoven naar een volgende tussentijdse ALV. 1239 

Ruud Penders geeft aan dat deze punten inderdaad op een volgende ALV besproken zullen worden. 1240 

 1241 

Rondvraag 1242 

Max Hoofwijk vraagt of hij het nieuwe bestuur succes mag wensen het komende jaar. 1243 

Steven Jonis vraagt zich af of hij met iets creatiefs moet komen.  1244 

Erik Heijker vraagt of hij het nieuwe bestuur succes mag wensen met hun nieuwe job. 1245 

Roel Meijer vraagt of hij het oud bestuur mag bedanken en Jip Mennen in het bijzonder. Daarnaast 1246 

vraag hij of het nieuwe bestuur succes mag wensen en dan zeker Maren Backbier. 1247 
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Jeroen Hellebrekers vraagt of hij het oud bestuur mag bedanken voor hun harde werk en het nieuwe 1248 

bestuur succes wensen in het nieuwe jaar. Daarnaast vraagt hij of hij Roel Meijer mag bedanken voor 1249 

het in hem gestelde vertrouwen en de Kascontrole Commissie komend jaar succes wensen. 1250 

Daarnaast vraagt hij af hoe het zit met de adem van Roel Meijer, aangezien hij te ver van hem zit en 1251 

dus niet weet of er sprake is van een knoflooklucht. 1252 

Emma Rethans vraagt of ze zich mag aansluiten bij alles wat Jeroen Hellebrekers heeft gezegd, 1253 

behalve het gedeelte over de knoflooklucht. 1254 

Malu Verkuil vraagt of ze Max Hoofwijk mag bedanken voor zijn goede interne blik en voor het 1255 

bijeenhouden van zijn bestuur na het aftreden van een bestuurslid. Daarnaast vraagt ze of ze Jip 1256 

Mennen bedanken voor het overnemen van de functie penningmeester en het in leven houden van 1257 

deze functie. Verder vraagt ze of ze Roel Gremmen mag bedanken voor zijn stabiele werkzaamheden 1258 

en stabiele overdracht. Ook vraagt ze of ze Steven Jonis mag bedanken voor zijn succes in de 1259 

sponsoring ondanks onze kleine vereniging en of deze lijn zal worden voortgezet. Ten slote wil ze het 1260 

nieuwe bestuur succes wensen en vraagt ze zich af of iedereen zin heeft in het 1261 

kennismakingsweekend. 1262 

Thom Dijkstra vraagt of hij zich mag aansluiten bij zijn voorgangers en vraagt of hij Dyon Bambacht 1263 

succes mag wensen met het uitwerken van de notulen. 1264 

Jip Mennen vraagt of zij het oud bestuur mag bedanken voor het afgelopen jaar en iedereen succes 1265 

mag wensen in het komende jaar. Ze vraagt of of dat ze blij mag zijn met het feit dat twee van haar 1266 

mentorkinderen in het bestuur zitten en of dat ze blij magg zijn met de keuze voor haar als punator 1267 

in de cantus tijdens het kennismakingsweekend. Daarnaast vraagt ze of zij Malu Verkuil mag 1268 

bedanken voor haar steun het afgelopen jaar. Ze vraagt verder of ze Jeroen Hellebrekers succes mag 1269 

wensen met het leren van het penningmeesterschap, of hij bij controlebijeenkomsten koekjes wil 1270 

halen en of het bestuur tijdens deze momenten een bad met citroen naast de computer wil zetten. 1271 

Ze vraagt ook of ze Emma Rethans mag zeggen dat Roel Meijer inderdaad geen knoflook heeft 1272 

gegeten. Ze vraagt of ze Dyon Bambacht  succes mag wensen met de notulen, of ze Manouk Smeets 1273 

mag vragen om haar jaloers te maken met haar werkzaamheden als commissaris interne 1274 

betrekkingen, of ze Maren Backbier succes mag wensen met het penningmeesterschap, of ze Ruud 1275 

Penders mag aangeven dat hij goed bezig is ondanks dat hij uit Limburg komt en of ze Remco succes 1276 

mag wensen met de sponsoring. Ten slotte vraagt ze of ze Dyon Bambacht haar excuses mag 1277 

aanbieden voor dit lange verhaal. 1278 

Remco Frank vraagt of hij het oud bestuur mag bedanken voor de inwerksessie, het take-over 1279 

weekend en alle andere zaken die zij hebben gedaan. Verder vraagt of hij alle aanwezigen mag 1280 

bedanken voor hun komst en of hij het nieuwe bestuur heel veel succes mag wensen in het komende 1281 

jaar. Ten slotte wil hij vragen of hij Roel Meijer succes mag wensen met zingen tijdens het 1282 

kennismakinsweekend. 1283 

Manouk Smeets vraagt of ze Jip Mennen mag bedanken voor haar functie en of ze haar succes mag 1284 

wensen in het komende jaar. 1285 

Maren Backbier vraagt of ze Jip Mennen en Roel Meijer mag bedanken voor de inwerksessies en of 1286 

ze de Kascontrole Commissieleden succes mag wensen met hun werkzaamheden het komende jaar. 1287 

Dyon Bambacht vraagt of hij alle aanwezigen mag bedanken voor hun aanwezigheid vanavond en of 1288 

hij Remco Frank mag feliciteren met het feit dat hij de typekunsten van zijn voorganger heeft geërfd. 1289 

Verder vraagt hij of hij Roel Gremmen mag bedanken voor het inwerken en voor de brief. Ten slotte 1290 

vraagt hij of het oud bestuur mag bedanken en het nieuwe bestuur succes mag wensen. 1291 
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Ruud Penders vraagt of hij iedereen mag bedanken voor hun aanwezigheid en voor hun 1292 

constructieve houding op deze avond. Hij vraagt of hij het 12e mag bedanken en het 13e succes mag 1293 

wensen. Daarnaast geeft hij aan dat door Malu Verkuil aangehaalde lijn zeker zal worden doorgezet. 1294 

Ten slotte vraagt hij of iedereen zijn glazen wil meenenem. 1295 

 1296 

Om 01:45 uur sluit Ruud Penders de vergadering. 1297 

 1298 

 1299 


